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Si.mobil -Vodafone v Izoli.
Obiščete nas lahko 
vsak delavnik od 9. do 19. ure, 
ob sobotah od 9. do 13. ure 
v Izoli, Ljubljanska ul. 13, Izola, 
tel. št 040 410 743

POOBLAŠČENI ™bÌL 
PRODAJALEC

Eni odhajajo na luno, 
drugi pa v primorsko ligo
Bil je derbi. Skoraj tak kot včasih. Bili so igralci, bili so gledalci, bil je sodnik in bili so novinarji. Vse je bilo 
tam, le nikogar od tistih, ki bi v naši občini morali skrbeti za razvoj športa, ni bilo. Pa bi jim zelo koristil 
takšen študijski obisk občinskega nogometnega derbija. Morda bi imeli kakšen poslovni lizing manj.

Pesem o plehu

Pesnik je očitno v krizi 
brez ideje v glavi 

in s tesnobo v hipofizi, 
da se loti takega početja 
zdaj, ko je že čas poletja 
in bi moral zlagat stihe 

za mladenke, vse ožgane, 
pa zgubil je vse navdihe 

in piše pesmi, res bolane, 
o cilindrih in ventilih 
in celo o zaganjačih, 

da se cvrl bo v lastnem grehu 
ker pisal pesem bi 

o plehu.

(Mef) Težko bi rekli, da v Izoli nima
mo pravih športnih objektov, še posebej 
takšnih, ki služijo nogometu. Imamo dve 
veliki nogometni igrišči, eno veliko po
možno igrišče in še dve pomožni igrišči 
z umetno travo. Manjkajo nam le ulice v 
katerih bi mularija lahko nabijala žogo in 
tako spoznavala prve nogometne korake. 
Igrišča torej niso kriva za to, da smo v 
nedeljo morali spremljati občinski derbi v 
katerem sta dve izolski članski nogometni 
ekipi odločali, katera bo šla v najnižjo ligo 
kar jih je v tej naši državi. Oboji imajo do
bre pogoje za trening, imajo trenerje, ima
jo celo sendvič in nekateri tudi nekakšne 
potne stroške. Skratka, do tukaj je vse BP.

Tudi s strokovnim kadrom ni težav. Ko
nec koncev imamo tu kar nekaj priznanih 
trenerskih imen. Težava je očitno drugje. 
Težava je v strategiji razvoja športa v naši 
občini, ki menda nekje celo obstaja, če
prav je še nismo videli. Prvzaprav pozna
mo le tisti del strategije, ki govori o tem, 
da bomo vsako leto športu namenjali ne
kaj več denarja iz občinskega proračuna. 
O tem je odločal tudi občinski svet, vendar 
je dogovor vzdržal le dve leti, potem pa se 
je nekaj zakompliciralo in denarja je bilo 
komaj za inflacijo več kot prejšnje leto. 
Zato pa je iz leta v leto manj potencialnih 
sponzorjev, ki bi pomagali izolskemu 
športu. In denar je v športu še kako po

memben. Toda, ko nam

odhajajo tovarne, turizem pa športu ne 
namenja nič, je jasno, da smo obsojeni na 
primorsko ligo. Pri sosedih bo Cimos po
peljal do naslova rokometaše, Luka pod
pira odbojkašice, Istrabenz košarkarje ali 
koga drugega.
Zato ni nič čudnega, da se rokometaši 
borijo za sam slovenski vrh in da je na 
tribunah v Bonifiki vedno več Izolanov, ki 
jim je pač več do lepe igre kot do zmage 
domačih. Enako je na košarki in tudi na 
nogometu.
Pri nas je čisto drugače. Mi 
ne moremo do naslovov, 
še preživljamo se komaj.
Luna je za nas zelo daleč, 
primorska liga pa tukaj.

Akcija “Neurje” je uspela
Dva dneva so bili izolski gasilci, 
taborniki, potapljači, reševalci in 
civilna zaščita udeleženi v akciji 
Neurje, kjer so preverjali kako hitro 
znajo reagirati ob naravni ali kakšni 
drugi nesreči. Recimo ob takšni, ko v 
poslovnem prostoru zaradi poplave 
v zgornjem stanovanju odpade strop 
in zgrmi na stroje ter izdelke. Gasilci 
so se izkazali, drugi pa ...

I\/I OTO MAXX

tel. 05/ 640 42 53 • Industrijska 11 • Izola

avto center Avto Center Jereb, Izola 
www.a-jereb.sl
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Obratovalni čas odlagališča Dežurna služba
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ur) tel.: 041/ 650 375
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6. SEJA OS

Ali se nam v Izoli obeta velika 
nenačelna koalicija?
V ponedeljek se bodo na 6. redni seji sestali izolski občinski svetniki. 
Seja je redna zato, ker obravnavajo celo vrsto rednih zadev, a bi si zara
di nekaterih vsebinskih točk zaslužila tudi naziv izredna. Med takšnimi 
točkami so gotovo tiste v zvezi s kadrovanjem v občinski upravi..
V gradivu za občinsko sejo smo no
vinarji sicer zasledili predloge Komi
sije za mandatna vprašanja, volitve 
in imenovanja po naslednjem vrs
tnem redu: Imenovanje podžupana 
občine Izola, Občinska priznanja in 
nagrada v letu 2007 in Razrešitev 
članov in imenovanje novih članov 
v delovna telesa občinskega sveta.

Glede na razvoj dogodkov bi bilo 
seveda bolje, če bi ta vrstni red 
obrnili na glavo, saj prinaša nekaj 
novih političnih zasukov na izol
ski sceni. Marsikdo se je spraševal, 
zakaj je potrebno zamenjati katere 
od članov delovnih teles, saj se ne
katera še niso niti konstituirala. Pa 
se je pokazalo, da je v ozadju prav
zaprav dogovarjanje dveh najmoč
nejših strank v občinskem svetu, 
donedavnih velikih nasprotnic, ki 
sta ugotovili, da skupaj lahko gore 
premikata. In ker beseda ni konj, 
volivci pa itak hitro pozabljajo, je 
začel nastajati dogovor o sodelova
nju, ki ga je SD seveda pogojevala s 
članstvi v odborih in komisijah ob
činskega sveta.

Nenačelna koalicija
Dogovor bi se verjetno celo zgodil, 
če ne bi prišlo do nasprotovanja 
znotraj zmagovite stranke, ki se je 
razdelila na „domačine“ in „turiste", 
domači pa so takšnemu nenačelne
mu sodelovanju odločno nasproto
vali. In tako se je vzpostavilo novo 
razmerje sil, ki je bilo spet podob
no tistemu iz povolilnega obdobja, 
ko je bil pravzaprav odločilen vsak 
glas.

Nenavadna spravljivost ali
Da je nekaj narobe je pokazalo že 
neobjavljeno svetniško vprašanje 
enega od svetnikov Izola je naša 
glede obiska dveh mladih članov 
SD-ja na sejmu v Franciji. Ker nas je 
čez nekaj dni prosil, da to vprašanje 
umika in naj ga ne objavljamo, se je 
seveda rodilo novo vprašanje. Zakaj 
je treba o tem molčati?
Končalo se je tako, da so na komisi
ja za volitve in imenovanja menda 
sklenili, da ta del točke dnevnega 
reda ne bo prišel na sejo.

0 tretjem podžupanu
Zapletlo se je tudi pri predlogu za 
imenovanje trejega podžupana. 
Kandidat za to funkcijo je bil Bojan 
Zadel, svetnik SDS, vendar je bilo 
že od začetka slišati, da bo težko 
zbral zadostno podporo, saj se je 
v prejšnjem mandatu dobro zame
ril nekaterim iz sedanje opozicije. 
Toda to še ne bi bil problem, če ne 
bi hkrati nekateri svetniki želeli od 
župana pojasnila, zakaj rabi tretje
ga podžupana in, ali bo poklicnega 
podžupana postavil kot prvega, to 
je tistega, ki dejansko zastopa žu
pana v njegovi odsotnosti in takrat 
vodi občino. Ker pa to funkcijo zdaj 
opravlja Darko Grad je nastal pro
blem in na komisiji so predlagali 
umik te točke dnevnega reda, ven
dar pa nekatera usklajevanja kljub 
temu menda še potekajo.

Receptor: novost v občinski stavbi

Priznanja in nagrade.
Tudi letos je komisija prejela kar 
precej predlogov za podelitev pri
znanj in nagrade občine Izola, po 
temeljitem tehtanju pa so se odloči
li, da bodo občinskemu svetu pred
lagali dva nagrajenca. Priznanje 
bodo namenili Rokometnemu klu
bu Izola ob petdesetletnici, nagrado 
pa taborniškemu odredu Jadranski 
stražarji, ki prav tako praznuje 50 
letnico. Seveda bodo dokončno be
sedo imeli občinski svetniki. (DM)

k5

Novost na sončnem: merilec hitrosti

MANDRAČ je tednik Izolanov
Naslov: Veliki trg 1, 6310 Izola, TRR: 1010 0002 9046 354 
tel. 05/ 640 00 10, fax. 05/ 640 00 15, 
elektronski naslov: http://www.mandrac.com; 
email: urednistvo@mandrac.com

Odgovorni urednik: Drago Mislej
Uredništvo: Drago Mislej, Darjan Gorela, Boštjan Mejak, Žarko Kovačič, 
Aljoša Mislej, Marjan Motoh (karikaturist), Saša Stepanov (foto), Edvard 
Dečman (foto)
tehnični urednik: Davorin Marc email: sektor.tehnika@ mandrac.com 
Tednik izhaja v nakladi 2000 izvodov, cena 0,96 EUR - 230 SIT.
Polletna naročnina: 20,36 Eur (4.880 Sit).
Založnik: GRAFFIT LINE d.o.o., Izola; tel.05/ 640 0010
Prelom: Graffi! Line, Tisk: BIROGRAFIKA BORI, Izola
Vpis v razvid medijev Ministrstva za kulturo RS, pod zaporedno številko 522.

Insula je kot nova

Galerija Insula je bila videti že kar 
malo zanemarjena pa so se akadem
ski slikarji in kiparji, člani društva 
likovnikov lotili dela sami. ZA vihali 
so rokave, namočili čopiče in zdaj 
je galerija že za spoznanje lepša. Ko 
bodo tam visele tudi slike iz nove 
razstave in ko bodo prejeli tudi de
nar za svoje delo pa bodo sploh do
bre volje.

Zadnji hip
Mladinski pevski zbor iz Rejkjavi- 
ka- Islandija GRADUALEKOR LAN- 
GHOLTSKIRKJU (zborovodja Jon 
Stefansson) 
in
Mladinski pevski zbor Glasbene 
šole Koper (zborovodja Maja Cilen
šek)
vabita na skupni koncert v ponede
ljek, 11/06/07 ob 19.30 uri 
v dvorano palače Besenghi - Gregor
čičeva 76 (Glasbena šola Izola). 
Vstopnine ne bo.
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Ladjedelnica je prodana a 
ladjedelnica še ostaja
Veliko je bilo informacij v zvezi s kupovanjem izolske ladjedelnice, natančneje, zemljišča, 
kjer je danes še vedno izolska ladjedelnica. Noja, zemljišče in stavbe so menda res 
prodane a ladjedelnica ostaja in bo tukaj še nekaj let. Lastniki seveda vedo, da prinaša 
nekaj dobička hkrati pa se zavedajo, da bodo novi lastniki lahko zasadili prvo lopato tam 
šele čez dve ali tri leta. Do takrat pa se bo razjasnila še kakšna nejasnost o tem nakupu.
Po besedah najodgovornejših in po Kupec je Oil Metal Co. iz Mari- 
pisanju medijev izolska ladjedelnica bora, ki pa je najverjetneje samo 
dokončno odhaja. Pravzaprav naj bi posrednik, pravi kupci naj bi bila

podjetjapočasi odšlo tisto, kar je od nje še 
ostalo. Nekoč je bila to ugledna firma, 
danes je v glavnem tujek na podobi 
našega mesta, ki tudi denarja ne daje 
prav veliko, razen morda lastnikom 
zemljišča, kjer se nahaja. A to je že 
druga zgodba.

Ti lastniki so namreč prejšnji če
trtek prodali vse nepremičnine na 
območju izolske ladjedelnice in za 
skoraj štiri hektarje zemljišča in 
8000 kvadratnih metrov poslovnih 
prostorov iztržili skoraj 21 milijo
nov evrov. V javnosti sta sicer kro
žili še dve drugi številki. Po prvi naj 
bi občini Izola, ki ima predkupno 
pravico, vse skupaj prodajali za 15 
milijonov, po drugi pa so kupci bili 
pripravljeni odšteti tudi 30 milijo
nov.

iz konzorcija slovenskih 
gradbenih podjetij, v katerem so 
Kraški zidar Sežana, SGP Pomgrad 
in Konstruktor VGR. Šlo naj bi za 
iste kupce, ki so pred kratkim kupili 
zemljišče v takoimenovanem trikot
niku pred hotelom Delfin 
Nasploh je bilo v zvezi s temi na
kupi kar nekaj ugibanj, v prvi vrsti 
tudi glede tega, katera politična op
cija je bližja tem kupcem. To je po
membno predvsem zaradi tega, ker 
bo treba doseči sprejetje novih za
zidalnih načrtov, kar pa dandanes 
ni več tako preprosto kot pred leti. 
Zato invstitorji zelo pazijo s kom 
imajo opravka, v tem primeru pa je 
zelo možno, da je prodajalec v ceno 
vpračunal tudi “pomoč” sebi bližjih 
občinskih svetnikov in političnih 
strank. Vsi se namreč zavedamo, da 
je zemljišče v Izoli danes lahko ku
piti (če imaš denar), težko pa je tam 
karkoli graditi, če nimaš ustrezne 
podpore ljudi, ki v občini odločajo.

Kot je za Delo potrdil Marjan Jova
novič, ki je skupaj z Viljemom 
Orlom (in drugimi lastniki Galeb 
Groupa) med večjimi lastniki izol
ske ladjedelnice, bo izolska ladje
delnica izvajala sedanjo dejavnost 
še najmanj dve leti, morda tudi ne

kaj let več. Ladjedelnica Izola je s 
kupnino že pred časom najprej po
ravnala vse obveznosti do upnikov, 
preostali del kupnine pa namerava 
vložiti v gradnjo nove ladjedelnice. 
Prostor za novo ladjedelnico iščejo 
nekje na slovenski obali, vendar je 
verjetnost, da bi gradili na dragih 
zemljiščih v Sloveniji majhna. Veli
ko večja verjetnost je, da se bo tudi 
izolska ladjedelnica preselila v itali
janski Tržič (Monfalcone),
Novi lastniki nepremičnin v Izoli 
vedo, da morajo doseči spremembo 
družbenega plana in prostorskega 
načrta,

Investitorji upajo da bo v naslednjih 
letih pred Izolo na tem mestu zra
sel otok, s čimer bi nastala zaščita 
pred burjo in bi viližanski zaliv la
hko uporabili za gradnjo marine, 
namenjene velikim jahtam. Za en
krat pa tudi vedo, da izolski župan 
v tem primeru vztraja pri programu 
gradnje hotelov visoke kategorije in 
spremljevalnih objektov in progra
mov.
Skratka, pred izolskimi občinskimi 
svetniki bodo naslednja tri leta zelo 
zahtevne odločitve, (ur, Delo)

Upokojenci so tekmovali

Kdo bo imel doma 
Statut izolskega komuna

Občina Izola in Univerza na Primorskem in Znanstveno
raziskovalno središče Koper vabita na javno podelitev 

FAKSIMILA STATUTA IZOLSKEGA KOMUNA IZ LETA 1360, ki 
bo v torek, 12. junija 2007, ob 17. uri v Manziolijevi palači

Športne igre Društev upokojencev Južno Primorske regije je še letos orga
nizirala Zveza DU Mestne občine Koper.
Igre so potekale 2. junija 2007 v Sv. Antonu. Športniki in športnice 
- upokojenci - so tekmovali v naslednjih panogah: balinanje, pikado, 
streljanje, šah in reševanje križank.
Tekmovalci - ke so se pomerili v naštetih igrah in najboljši so se uvrstili na 
državne igre Društev upokojencev.
DU Izola in DU Jagodje - Dobrava je na tem tekmovanju zastopalo 27 
tekmovalcev, ki so dosegli solidne rezultate. Najboljše med njimi so bile 
reševalke križank, ki so se uvrstile na 2. mesto.
Želja tekmovalcev je vsekakor boljša uvrstitev, ki jo želijo doseči na špor
tnih igrah upokojencev drugo leto, saj je nosilec teh iger v letu 2007 naše 
Društvo - DU Izola.

Faksimile statuta Izolskega komuna iz leta 1360, ki predstavlja pravo 
redkost, je bil natisnjen v 49-ih izvodih. Zaradi tega so se odločili, da ga 

podarijo kulturnim ustanovam in ustanovam s področja turizma.

Seveda nas je zanimalo katere kulturne ustanove in ustanove s področja turizma bodo bogatejše za ta 
prvovrstni dokument in seznam je naslednji:
DR. IVAN ŽAGAR, Služba vlade za lokalno samoupravo in regionalno politiko RS, DR. VAŠKO SI
MONITI, Ministrstvo za kulturo RS in DR. JURE ZUPAN, Ministrstvo za visoko šolstvo, znanost in 
tehnologijo RS. Sledita MESTNA OBČINA KOPER in OBČINA PIRAN, nato ZRC SAZU - ZGODOVINSKI 
INSTITUT MILKA KOSA, POKRAJINSKI MUZEJ KOPER, POKRAJINSKI ARHIV KOPER in POMOR
SKI MUZEJ SERGEJ MAŠERA PIRAN. Potem knjižnice: NARODNA IN UNIVERZITETNA KNJIŽNICA 
(NUK), OSREDNJA KNJIŽNICA SREČKA VILHARJA KOPER, MESTNA KNJIŽNICA IZOLA in MESTNA 
KNJIŽNICA PIRAN.
Od turističnih organizacij pa: TIC KOPER, TIC IZOLA, TURISTIČNO ZDRUŽENJE PORTOROŽ, ISTR
SKA TURISTIČNA ZVEZA, ter ustanove: SAMOUPRAVNA SKUPNOST ITALIJANSKE NARODNOSTI 
IZOLA, SREDNJA GOSTINSKA IN TURISTIČNA ŠOLA IZOLA, UNIVERZA V LJUBLJANI, PRAVNA 
FAKULTETA, GRAD BUZET, ZGODOVINSKO DRUŠTVO ZA JUŽNO PRIMORSKO in hotelska podjetja: 
HOTELI BELVEDERE IZOLA, HOTEL DELFIN in HOTELI SIMONOV ZALIV

NOTARKA - NOTAIO
Nana Povšič Ružič
Ulica ob starem zidovju 15 - Via Antiche mura 15 / 6310 Izola - Isola 
Tel: (05) 6634-020 - Fax: (05) 6634-022

Obveščamo vas, da je v Izoli dne 14. maja 2007 pričela poslovati notarska pisarna notarke 
Nane Povšič Ružič, s sedežem Ulica ob starem zidovju 15, Izola (ob zgradbi Rdečega križa).

Uradne ure so:
v ponedeljek od 8.00 do 15.00,
v torek od 8.00 do 15.30.
v sredo od 8.00 do 18.00,
v četrtek od 9.00 do 12.00 in od 14.00 do 16.00,
v petek od 8.00 in 13.30,
vsaka prva sobota v mesecu od 8.30 do 12.30.

Odmor vsak delovni dan razen sobote od 12.00 do 12.30.



i»m 4 Četrtek , y.JUNU 2007, št. 710

Ekologija

V Izoli imamo takorekoč vse, a to ni 
razlog za ignoranco do okolja
Izolani in prebivalci Istre nasploh imamo srečo. Nimamo vulkanov, nismo na potresnem območju, nimamo velikih rek, ki bi poplavljale, 
nimamo velikih erozij zemlje, izogibajo se nas tornadi in tudi cunamijev ne bomo imeli, kot da bi bila narava do nas še posebej 
usmiljena. Tako ostaja dejstvo, da si lahko še največ slabega naredimo sami. Tudi zato, ker se za probleme okolja komaj kaj zanimamo.
Resnici na ljubo je treba priznati, da 
se je naš odnos do okolja skozi za
dnja leta vendarle spremenil in da 
danes živimo v bistveno čistejšem 
mestu kot nekoč. Toda, kaj to po
maga, ko pa po drugi strani neusmi
ljeno onesnažujemo okolje z izpuš
nimi plini, s hrupom bencinskih in 
diesel motorjev, z lučmi, ki svetijo v 
prazno in podobno.
Okolje namreč niso samo rožice 
na polju ampak je tudi zrak, ki ga 
dihamo, je voda ki jo pijemo in je 
hrana, ki jo zaužijemo. O tem pa 
v Izoli žal ne govorimo prav veli
ko, čeprav imamo odbor za Zdravo 
mesto, ki pa se najverjetneje še ni 
sestal. Svetovni dan varstva okolja, 
ki smo ga praznovali v ponedeljek, 
je priložnost za to.
Nekaj o okolju v SlovenijiPo po
datkih Agencije RS za okolje se 
je, po nekaj nadpovprečno toplih 
letih, temperatura v letu 2005 v 
Sloveniji spet približala povpreč
ju obdobja 1961-1990. Povprečna 
letna temperatura je bila večinoma 
nad omenjenim povprečjem, a še 
v mejah običajne spremenljivosti. 
Nekoliko drugačna pa je bila slika 
za leto 2006, ko je bila povprečna

temperatura povsod nad dolgolet
nim povprečjem. Topleje je bilo za 
1 oz. l,5oC. Največ padavin je bilo v 
Julijskih alpah (1400 mm), najmanj 
(pod 1000 mm) pa v severovzhodni 
in vzhodni Sloveniji, slovenski Istri, 
na Krasu in Goričkem.

Slovenska ledenika
Geografski inštitut Antona Melika pri 
ZRC SAZU je v svojih raziskovanjih za
pisal, da je izmerjeno nihanje površine 
dveh slovenskih ledenikov, t. j. Triglav
skega ledenika in ledenika pod Skuto, 
pomembno tudi za vseevropsko opazo
vanje ledenikov in izmenjavo podatkov 
o ledenikih. O enem izmed najdaljših 
raziskovalnih projektov v Sloveniji, le
ta poteka že od leta 1946, je več podat
kov na voljo na spletnih straneh ome
njenega inštituta

Naravne nesreče
V letu 2005 so naravne nesreče 
povzročile za 4,5 % več škode kakor leta 
2004 in so tako znašale 18,8 miljarde 
SIT. Po končni oceni sta največ škode 
povzročila toča in neurje. Posledice 
toče so v letu 2005 predstavljale 55,5 % 
povzročene škode oziroma 10,4 miljarde 
SIT (v letu 2004 6,9 miljarde SIT),

Poletni urnik v TIC-u
Obveščamo Vas, da bomo 

od 3. junija 2007 dalje odprti: 
vsak dan od 9.00 do 21.00, 

ob nedeljah in praznikih od 10.00 do 17.00

Elektronski merilnik krvnega tlaka 
Tensoval Duo Control
v akciji "STARO ZA NOVO"
Imate doma star in nezanesljiv merilnik krvnega tlaka? Prine
site ga v Revito in zanj boste ob nakupu merilnika Tensoval 
Duo Control dobili dodaten popust.
Medtem, ko se pri običajnih merilnikih opravlja meritev po eni 
merilni tehnologiji, pa Tensoval Duo Control izvaja meritev po 
dveh merilnih tehnologijah. To zagotavlja zelo natančne rezul
tate in enostavno uporabo, tudi ko gre za visok krvni tlak in 
različne vrste aritmije.
Akcija "STARO ZA NOVO" traja do vključno 30.6.2007.

UGOTOVITE, kaj vse lahko storite za svoje zdravje. Obiščite nas.

Izdelki za zdravo življenje
Kristanov trg 1 - tržnica • Tel.: 64 - 040 ■ 64

neurje pa 31,4 % oziroma 5,9 miljarde 
SIT (v letu 2004 616 mio SIT). Sledili so 
drsenje tal in snega s 5,1 %, pozeba s 
3,6 %, poplava z 2,1 % in ostale naravne 
nesreče s 1,5 %. Največ škode sta toča 
in neurje povzročila v spodnjeposavski 
in savinski statistični regiji.

Pomanjkanje pitne vode
Po nekaterih napovedih pomanjkanje 
pitne vode že ogroža človeštvo. Čeprav 
voda pokriva približno dve tretjini Ze
mlje, je večina te vode preslana za pitje. 
Oskrba s pitno vodo zaradi suše in preve
like porabe vodnih zalog postaja vse bolj 
kritična, medtem ko povpraševanje po 
njej zaradi umetnega namakanja, urba
nizacije, industrializacije in vedno večje 
porabe posameznikov še naprej narašča. 
Po podatkih Evropske okoljske agencije 
je Slovenija bogata z vodnimi viri, ker 
razpoložljive količine vode presegajo 
potrebe.

Odpadki - problem današnjega 
časa
Količine nastalih komunalnih od
padkov se iz leta v leto nekoliko pove
čujejo. Tako je v letu 2005 v Sloveniji 
nastalo 422 kg komunalnih odpadkov 
na prebivalca, v letu 2004 417 kg, v letu 
2003 prav tako 418 kg in v letu 2002 
407 kg komunalnih odpadkov na pre
bivalca. Kljub majhnim povečanjem v 
Sloveniji pa se v EU količine v zadnjih 
letih bistveno ne spreminjajo in se vr
tijo okoli 518 kg na prebivalca na leto. 
Same količine komunalnih odpadkov 
pa predstavljajo problem predvsem 
zato, ker se ti odpadki večinoma odla
gajo na odlagališčih, ki pa so že v večini 
primerov močno zasičena. Tako se je 
v letu 2005 v Sloveniji odložilo 330 kg 
komunalnih odpadkov na prebivalca, 
kar pa je več kakor je povprečje za EU, 
kjer je količina odloženih komunalnih 
odpadkov predstavljala 233 kg na prebi
valca. (Mojca Žitnik - RZS)

Modra zastava pomeni red
Blue Flag for Marinas podeljuje FEE 
(Foundation for enviromental edu- 
cation - Fundacija za okoljevarstve
no vzgojo), ki je v Sloveniji zastopa
na preko društva DOVES. V Marini 
Izola so izvedli svečani dvig Modre 
zastave v prisotnosti izolskega žu
pana g. dr. Tomislava Klokočovnika 
in predstavnikov Doves-a, v družbi 
gostov Marine, poslovnih partnerjev 
in ostalih udeležencev, ki s svojim 
dnevnim prispevkom pripomorejo 
k razvoju in uspehu turističnega 
pristanišča Marina v Izoli.
V Marini so to priložnost izkoristili 
tudi za prireditev družabnega veče
ra in zabave, ki jo podjetje Porting 
d.o.o., upravitelj marine, že tradici
onalno prireja za svoje cenjene go
ste ob začetku sezone. Na večerni 
prireditvi so med drugim razglasili 
rezultate in zmagovalce jadralne 
regate v posameznih razredih za 
pokal Marine v Izoli, ki so jo organi
zirali že peto leto, v spomin na pre
minulega sodelavca pa se imenuje 
»Jadralna regata za Pokal Marine v 
Izoli - 5. memorial Ivan Leksič«.

Regata, ki je potekala v akvatoriju 
pred Marino Izola v soorganizaciji z 
jadralnim društvom (JD) Halietum 
iz Izole, naj bi se predvidoma začela 
ob 13. uri, vendar so se morali orga
nizatorji zaradi spremembe smeri 
vetra odločiti za spremembo regat
nega polja, zaradi česar pa se je z 
uspelim startom pričela le deset mi
nut kasneje. Na regato, ki je bila na
menjena samo jadrnicam, ki so na 
privezu v Marini Izola, se je kljub 
napovedanemu slabemu vremenu, 
prijavilo kar 37 jadrnic. Startale so 
ob šibkem zahodniku, saj je pihal le 
z jakostjo štirih vozlov, med samo 
regato, ki je potekala po regatnem 
polju v obliki trikotnika, jadrnice pa 
so ga morale objadrati dvakrat, pa 
se je razvil do največ 8 vozlov.
Prva je skozi cilj že po slabih dveh 
urah (1:49:18) prijadrala jadrnica 
Artemis, ki jo je krmaril Janežič An
drej, druga je bila posadka na jadr
nici Lucifer, ki jo je krmaril Fras Go
razd (1:50:13) in tretja, lanska zma
govalka, jadrnica Anda s krmarjem 
Kranjc Antonom (1:51:54).
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Poletje v Izoli -

Tudi to poletje bo v Izoli 
vsega dovolj in še malo več
Če bi sodili po udeležbi na novinarski konferenci, ki sojo pred začetkom letošnjega pra
znika oljk, vina in rib pripravili v izolskem Centru za kulturo, šport in prireditve, potem se 
ne obeta prav posebej zanimiva sezona. Vendar dneva ne gre ocenjevati po tiskovni konfe
renci ampak se ga ocenjuje zvečer oziroma na koncu sezone. In če nas občutek ne vara bo 
tudi letošnje poletje v Izoli kar razgibano.
V prilogi smo zbrali nekatere najbolj 
zanimive prireditve tega poletja, vse 
do Ribiškega praznika, ki bo sicer 24. 
in 25. avgusta, tokrat prvič v neizolski 
organizaciji.

O tej odločitvi je bilo že marsikaj sli
šati, povedati pa je treba, da zunanji 
organizator ni bil boljši od domače
ga Centra, niti se ni Center umaknil, 
ampak so se preprosto odločili, da 
letos Ribiškega praznika v obliki 
masovke ne bodo organizirali. Kaj 
to pomeni za preobrazbo praznika 
zdaj ni jasno. Vemo le to, da je pra
znik oljk, vina in rib, ki bo ta petek 
in soboto potekal po ulicah starega 
mesta, v marsičem že prerasel ribiš
ki praznik, ki se nikakor ne more 
rešiti prizvoka masovke.

Sicer pa pustimo času čas in povej
mo, da se nekatere prireditve letos 
selijo tudi v notranjost oziroma za
ledje občine. Tako bodo v Kortah, v 
stari šoli, imeli redne predstavitvene 
dneve slovenskih pokrajin, v Ceto
rah bodo hodili od kantine do kan
tine, na Šaredu bodo bolj športni, 
dobili pa smo tudi novo prizorišče, 
ki ima še največ težav z imenom. 
V občini so se namreč odločili, da 
tisto območje ne more biti Lonka, 
ker nismo na Gorenjskem, Trg pri 
vratih pa se tudi ne more prijeti. V 
Mandraču smo pripravili predlog, ki 
bi, vsaj neuradno, lahko dobil pod
poro v obeh jezikih. Glede na to, da 
je bilo tam nekoč nogometno igri
šče predlagamo, da bi temu območ
ju rekli Kampa. Ime je slovensko in 
italijansko, lahko pomeni igrišče, 
dobro se ga tudi sklanja (koncert 
bo na kampi, gremo na kampo itd.).

Seveda pa ničesar ni moč vsiliti. 
Malo bomo poizkušli in če ne bo šlo 
bomo vse skupaj pozabili.
Torej, dobili smo novo prizorišče, 
ki ga bodo že naslednji teden odpr
li otroci iz izolskega vrtca, ki bodo 
kar pet dni, v popoldanskih urah, 
počeli marsikaj zanimivega. Po
tem pa bo že čas za mini folklorni 
festival, Eurofest, ves čas se bodo 
dogajale kopalne pihalne godbe, 
v Simonovem zalivu bodo sobotni 
koncerti, folklornemu festivalu Izo- 
lafolk bodo sledili Dobri dnevi Me
diterana, medtem se bo dogajal tudi 
plesni kampus in hkrati še ulična 
gledališča. Skratka, dogajalo se bo 
marsikaj, velika večina dogodkov 
pa se z Manziolijevega trga seli na 
Kampo (Lonko, Pri vratih). Ali gre 
za dobro zamenjavo prizorišča pa 
bomo še videli. (DM)

Prekmurski večer 
v Kortah
Študentska organizacija Univerze na Pri

morskem (SOUP) je pričela z izvajanjem 

projekta “Slovenske pokrajine se predsta

vijo”, v sklopu katerega vsako drugo soboto 

v mesecu pripravimo brezplačno prireditev, 

na kateri se predstavijo različne slovenske 

pokrajine. Dogajanje poteka na dvorišču 

Mladinskega hotela Stara šola Korte, v 

središču vasi Korte, nad Izolo.

Prireditve vključujejo kulturni program 

(nastopi folklornih skupin, predstavitev 

kulturnih društev, pokušina tipičnih 

jedi,...) in glasbeni program (nastopi 

pevskih zborov, glasbenih skupin,...). 

Vljudno Vas vabimo na drugo prireditev 

v sklopu projekta »Slovenske pokrajine 

se predstavijo«, ki se bo odvijala v so

boto, 9. junija 2007, ko bo na sporedu 

»Prekmurski večer«, na katerem boste 

lahko spoznali kulturne, zgodovinske, 

kulinarične in enološke značilnosti 

Prekmurja. Dogajanje se bo pričelo ob

19.00 uri in bo trajalo predvidoma do

22.00 ure.

Nastopili bodo: Folklorna skupina KTD 

Tešanovci v tradicionalnih prekmurskih 

nošah, sledil bo nastop »malega ritarja« 

(oznanjevalca po vaseh), okusili boste 

lahko vrsto prekmurskih dobrot z zna

čilnim bogračem in Ocvirkovo pogačo. 

Večer pa bomo zaključili s prekmursko 

glasbo.

DOBRI DNEVI MEDITERANA
Dokončno je sestavljen program Mediteran festivala, ki se bo dogajal od 
15. -19. julija 2007 na novem prizorišču Kampa (Lonka, ob Vratih) 
Nedelja, 15. julij ob 21.30 - KONGA VIBES (Kongo)
- otvoritveni koncert festivala. Nastopajo zmagovalci lanskega vseafriške- 
ga crossover music festivala.
Ponedeljek, 16. julij ob 21.30 - RUSSKAJA (Rusija-Nemčija)
- Etno ska 11 članska skupina, sopotniki Gogol Bordelo 
Torek, 17. julij ob 21.30 - GUSTAFI (Istra)
- Legendarna istrska zabavljaška skupina, prejemniki letošnjega Porina. 
Sreda, 18. julij ob 21.30 - THE GREAT BERTHOLINIS (Madžarska)
- Desetčlanska skupina s sodobno glasbo, ki ima za temelj glasbo 30-tih let 
prejšnjega stoletja.
Četrtek, 19. julij ob 21.30 - TBF (Cro)
- Največja hrvaška koncertna atrakcija, med hip hopom in Blaškovičem.

Vstopnine ne bo, nekaj sedežev bo na tribuno, v glavnem pa bo veselo.

JUNIJ 2007
11. -15. VRTEC IN TURIZEM »MALI TURISTI«
16. 11. ADRIA CLASSIC
16.-30. POLETNA MUZEJSKA NOČ 
22.- 23. IZOLA POD KOŠI
22. - 23. TRADICIONALNI MALONOGOMETNI TURNIR
23. POKRAJINE SE PREDSTAVIJO »PODRAVSKI VEČER«
27. KATARCHESTRA
28. IZOLAFOLK - MINI FOLKLORNI FESTIVAL 
30. RIB IN IGER

JULIJ 2007
1. 20 LET GALERIJE INSULA
I. - 6. 15. EUROFEST
7 POKRAJINE SE PREDSTAVIJO »ŠTAJERSKI VEČER«
8. SLIKARSKI EX-TEMPORE
8. OD KANTINE DO KANTINE
II. OBČINSKI PRAZNIK
11. -14. IZOLAFOLK - MINI FOLKLORNI FESTIVAL 
13.-20. PLESNI KAMPUS 2007
15. -19. DOBRI DNEVI MEDITERANA
19. ULIČNO GLEDALIŠČE
20. PLESNI KAMPUS 2007
21. NOČ NA PLAŽI 4
21. ULIČNO GLEDALIŠČE
21. POKRAJINE SE PREDSTAVIJO »DOLENJSKI VEČER«
27 SKUPINA LANGA
28. CALIGARLA

AVGUST 2007
2. RENATO CHICCO &KYLE GREGORY
3. JARARAJA Z GOSTI
3. - 5. 7. BIKER'S FEST
4. POKRAJINE SE PREDSTAVIJO »BELOKRANJSKI VEČER«
8. ETNOHISTRIA & FEKETE SERETLEK
11. »«AMBIAMENE»-RUDI BUČAR
17 KATALENA
18. BRINA |
18. POKRAJINE SE PREDSTAVIJO »NOTRANJSKI VEČER« |
21. OFF IZOLA 2007
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Po plinski zdaj še pisemska 
bomba v Livadah
Stanovalci vzorčno izbranih stolpičev v Livadah, ki so bili deležni posebnega strokovnega 
pregleda njihovih kurilnih in prezračevalnih naprav so doživeli že drugi šok. Potem, ko so 
morali plačati to storitev, ki naj bi služila izdelavi nekakšne splošne ocene stanja v Liva
dah, so zdaj dobili še pismo koncesionarja za dimnikarske storitve v katerem piše, da mo
rajo napake sanirati, sicer bodo ostali brez plina.
Napake seveda niso naredili stanovalci 
ampak so jih dobesedno kupili skupaj 
s stanovanji v tem izolskem naselju. 
Že nekaj časa je slišati, da nekateri 
stolpiči v Livadah niso bili grajeni prav 
posebej varno, predvsem pa niso bili 
grajeni po današnjih varnostnih stan
dardih. To seveda pomeni, da so po 
mnenju dimnikarjev dimniki in zračniki 
v blokih premajhni in da jih je treba za
menjati. Kako naj to storijo stanovalci 
pa seveda ostaja enigma.

Dimnikarsko pismo

ZADEVA : Strokovni pregled kurilnih, 
dimnovodnih in prezračevalnih naprav 
ter meritve emisij dimnih plinov na vgra
jenem plinskem grelniku v vašem stano
vanju

Dne tega in tega smo na vaših napravah 
opravili zgoraj navedene storitve. Ker pri 
pregledu nismo imeli vpogleda v tehnično 
dokumentacijo za vgrajene naprave kot 
je npr. “Načrt strojnih napeljav in stroj
ne opreme” ali “Načrt notranje plinske 
napeljave” itd iz katerega bi bile razvidne 
zahteve za vgrajene naprave, podajamo v 
nadaljevanju oceno stanja, oziroma po
manjkljivosti na vgrajenih napravah in 
na podlagi našega vizualnega pregleda 
naprav, meritev emisij dimnih plinov in 
izkušenj na tem področju. Za dokončno 
mnenje o ustreznosti ali neustreznosti 
vgrajenih naprav, nam je potrebno pred

ložiti ustrezno tehnično dokumentacijo 
vgrajenih naprav (faza PID - USTREZEN 
TRENUTNEMU STANJU). Meritve emisij 
dimnih plinov v zrak na vašem plinskem 
grelniku smo izvedli ob istočasnem delo
vanju vseh plinskih grelnikov, ki so pri
ključeni na vaš dimnik. Rezultati meritev 
so zapisani v Poročilu o občasnih meritvah 
emisije snovi v zrak, ki je del tega zapisni
ka. Meritve smo izvedli ob nedelovanju 
ventilatorjev za odvod zraka.

POMANJKLJIVOSTI
Pri pregledu notranjosti dimnika s pomoč
jo kamere so bile vidne poškodbe sten di
mnika. Potrebna je sanacija dimnika.
• Dimnik ia shunt priključki nimajo 
vgrajenih iztočnih dimniških vratc.
• Dimnik po naši oceni ni primeren za 
prikljnčitev štirih plinskih grelnikov (sve
tli presek, vgrajeni materiali, dimenzije 
itd...).
• Do predložitve Projekta izvedenih 
del (PID - USTREZEN TRENUTNEMU 
STANJU) ni možno podati dokončnega 
mnenja o ustreznosti izvedbe dimovod- 
nih naprav.
• Dimniški priključek je iz neustrezne 
gibljive Al-pločevine.
Do predložitve Projekta izvedenih del 
(PID) ni možno podati dokončnega mne
nja o ustreznosti izvedbe dovoda zgore
valnega zraka in prezračevanja prostora 
s plinskim grelnikom. Za odvod zraka je 
v kopalnici nameščen ventilator za odvod 
zraka, ki lahko deluje istočasno kot plinski 
grelnik. Na neprimernost hkratnega delo
vanja ventilatorjev in plinskega grelnika

smo vas sicer ustno in pisno seznanili pri 
meritvah oziroma pregledu naprav.

ZAKLJUČEK
Pregled kurilnih naprav smo izvedli na 
podlagi Uredbe o načinu, predmetu in 
pogojih izvajanja obvezne državne gos
podarske javne službe izvajanja meritev, 
pregledovanja in čiščenja kurilnih naprav, 
dimnih vodov in zračnikov zaradi varstva 
okolja in učinkovite rabe energije, Pravil
nika o oskrbi malih kurilnih naprav, di
mnih vodov in zračnikov pri opravljanju 
javne službe izvajanja meritev, pregledo
vanja in čiščenja kurilnih naprav, dimnih 
vodov in zračnikov, in izvedli meritve di
mnih emisij na podlagi Pravilnika o prvih 
meritvah in obratovalnem monitoringu 
emisije snovi v zrak iz nepremičnih virov 
onesnaževanja ter o pogojih za njegovo 
izvajanje
Na podlagi opravljenih meritev emisij di
mnih plinov na vseh plinskih grelnikih, ki 
so priključeni na vaš dimnik, pregleda ob
stoječega stanja in relevantne zakonodaje 
ugotavljamo, da vgrajeni plinski grelnik, 
kurilna naprava, ne obratuje varno. To 
pomeni, da je potrebno takoj pristopiti k 
pridobivanju Projekta izvedenih del, da 
se lahko ugotavlja ustreznost vgrajenih

Ul. IX. korpusa 24, Izola - Dimniki nad streh

dimniških in prezračevalnih naprav v smi
slu ustreznih materialov, presekov, volu
mna potrebnega zraka in s tem zagotoviti 
varno delovanje vseh delujočih naprav, 
brez možnih sistemskih napak.
Po pridobitvi ustrezne tehnične doku
mentacije in uskladitvi vgrajenih naprav 
s pridobljeno tehnično dokumentacijo ter 
odpravo navedenih pomanjkljivosti nas 
obvestite, da bomo opravili ponovni pre
gled naprav.
Rok za odpravo pomanjkljivosti:
• 30 dni od prejema zapisnika za prido
bitev dokumentacije in
• 90 dni za izvedbo ukrepov sanacije 
sicer bomo prisiljeni predlagati prekinitev 
dobave plina.
Takšne ah podobne dopise so prejeli sko
rajda vsi pregledani lastniki stanovanj v 
Livadah. Seveda se postavblja vprašanje, 
ah so vsi bloki v Livadah neustrezno graje
ni oziroma imajo tovarniško napako prav 
tam, kjer je ne bi smeh imeti? Lastniki so 
stanovanja kupih in z njimi tudi zagotovi
lo, da so varna.
Morda pa gre res le za reakcijo koncesio
narja ob pobudi Civilne iniciative za Liva
de in njihovih vseslovenskih zaveznikov 
za spremembo zakona po katerem kon
cesionarja določa država in ga ne morejo 
izbirati lastniki stanovanj sami.
Ah se bo zdaj le sestala občinska krizna 
skupina za dimnike in udarila po mizi? 
(DM)

Obisk sovrstnikov v Tarzu
V soboto, 12. maja 2007, smo se nekateri učenci in učiteljice OŠ Vojke Šmuc 
odpravili z avtobusom v Italijo. Namenili smo se obiskati naše prijatelje iz meste
ca Tarzo pri Trevisu.

Sprejeli so nas na šoli, ki je manjša kot naša, ampak deluje zelo domače. Razkazali so nam 
učilnice. Na zidovih je viselo veliko ročno izdelanih plakatov. Zelene table so stale na stojalih, 
klopi so bile enoprostorske. Tudi telovadnica je skromna, vendar zadostuje za majhno število 
učencev. Plesna skupina nam je na odru šolskega mini gledališča predstavila eno točko. Rad 
bi, da bi tudi mi imeli tak prostor za prireditve.
Nedaleč stran od šole, v bližini jezer so na ta dan uradno odprli arheološko didaktični park Li- 
velet. Sprehodih smo se vzdolž jezer Lago in Santa Maria, kjer prebivajo številne vrste ptičev. 
Okolica je bila travnata in ravna, v ozadju pa so se vzpenjali hribi. Na urejeni zelenici so nas 
pogostili, nato so sledile igre. Skakali smo v vrečah, igrali smo se lisičje repke in se vživeli v 
vodno igrico. Vsi smo bili na koncu zmagovalci.
V poučnem parku nam je vodič razlagal, kako so v prazgodovini živeli ljudje. Videli smo nji
hove koče, narejene iz blata, slame in lesa. Orodje je bilo kameno, leseno in bakreno. Najbolj 
mi je ostala v spominu hiška, zgrajena na kolih nad vodno gladino.
Izlet mi je bil všeč, ker smo videli veliko novega in spoznali, da se znamo sporazumeti tudi v 
italijanskem jeziku, ne samo v šoli, ampak tudi v stiku s pravimi Italijani. Upam, da bom imel 
še kdaj priložnost srečati otroke iz Tarza. (Martin Mittendorfer, 5. b)

PROVINCIA Dl TREVISO
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Cicibani

Ciciolimpiada je največja 
športna zabava v mestu
Tudi letošnje vrtčevo smo v vrtcu Mavrica v Izoli sklenili s CICIOLIMPIADO, športno-zabavno prireditvijo, v kateri 
je sodelovalo okoli 400 otrok iz vrtcev: Koroška vrata Maribor, La coccinella Lucija, L’aqulone Izola, Delfino Blu 
Semedela in seveda Mavrica Izola,.
Prvič v 11. letih se je vreme odločilo, 

da nas gosti telovadnica OŠ Livade. 

Dobri organizaciji in predvsem veliki 

pomoči staršem gre zahvala, da smo v 

pičlih 30 minutah opravili selitev prire

ditve brez težav. Prireditev sta zabavno 

vodila Damjana Golavšek in Sten Vilar.

Ker je letošnje leto MŠŠ opredelilo kot 
leto kulture, smo povabili k sodelovanju 
znane kulturnike iz naše občine, ki 
so se vabilu prijazno odzvali. Svoje 
stvaritve so otrokom prikazali Snežiča 
Kranjc, Aljša Križ, Vanja Pegan, Matjaž 
Bornšek, Zorko Dežjot in Rudi Bučar, ki 
je skupaj s publiko zapel »Isolano«. 
Posebni gostje so bili tudi partnerji

Otroci iz vrtca bodo 
zabavali nas in turiste
Projekt „Mali turisti11 v našem vrtcu 
izvajamo že drugo leto. Lansko leto je 
imel naslov »Z igro do prvih turističnih 
korakov«. Je projekt, ki se izvaja tudi v 
drugih vrtcih v Sloveniji.

Projekt je nastal na pobudo Turi
stične zveze Slovenije, ki je želela, 
da turizem živimo že od vrtca dalje.
Tako je med Turistično zvezo Slo
venije in Skupnostjo vrtcev Sloveni
je nastal projekt »Vrtec in turizem«, 
v katerega se je vključilo kar nekaj 
vrtcev. Lokalni turistični zvezi ter 
domačemu vrtcu je bilo prepušče
no, da s skupnimi močmi izvedejo 
projekt. Povezali smo se z g. Alek
sandrom Frantarjem, dir. TGZ,g. i. 
z.Tic Izola in nastal je naš projekt z 
naslovom » Mali turisti«.
Cilj projekta je spoznavanje ožjega 
in širšega družbenega, kulturnega

Kaj se bo dogajalo na Trgu

iz projekta Comenius, ki so se dobro 
izkazali pri merjenju spretnosti z 
umetniki, starši otrok in delavci vrtca, v 
hitrostnem sestavljanju pirhov.
Začetek prireditve so označile fanfare, 
sledil je svečani mimohod, med katerim 
so se predstavile vse skupine s svojimi 
maskotami in spremljevalci. Nato je, 
kot običaj veleva, sledil »olimpijski 
protokol«: prihod prapora na kolesu in 
skiroju, maskote Cicižoge na traktorju, 
olimpijskega ognja na rolerjih, petje 
himne. Po slavnostni zaprisegi vseh 
udeležencev so se otroci pomerili v 
spretnostnih igrah. Vodilo, rdeča nit 
letošnjih iger je bil slogan »ustvarjam 
veselo, to je moje delo«, zato smo se 
vsi strokovni delavci vrtca potrudili, 
da našim otrokom, staršem in gostom 
pripravimo posebno kulturno doživetje 
z glasbo, plesom in seveda igro,...
Na zabaven in igriv način, z geslom 
»Pomembno je sodelovati in se

igrati« smo opravili vse spretnosti, ki 
so prikazovale umetnost, kulturno 
dediščino (ljudske pesmi, jedi, butarica, 
pisanice), priljubljeno zgodbo o Piki 
Nogavički ob 100-obletnici rojstva 
Astrid Lidgren.
Z našo Ciciolimpiado smo ponovno 
poudarili pomen gibanja v predšolskem 
in posledično vseživljenjskem obdobju 
in uresničili cilje mednarodnega 
projekta »S skupnimi koraki gradimo 
kakovost v vrtcih«.

Suzana Božič

Naš vrtec internazionale

in naravnega okolja ter seznanjanje 
s kulturo, tradicijo, zgodovino, obi
čaji in turizmom. V projekt želimo 
vključiti tudi otroke, ki niso v vrtcu, 
otroke turistov v Izoli, otroke gostu
jočih vrtcev in ostale. Tako želimo 
igraje promovirati Vrtec Mavrico 
Izola ter domači kraj Izolo.
V projektu sodelujejo otroci vseh 
treh enot ( enota Školjka, enota Li
vade ter dislocirani oddelek Korte) 
od najmanjših, do naj starejših V 
tednu dogajanja od 11. 06. do 15. 
06. na Lonki sodelujejo otroci v ra
zličnih pevskih, plesnih, folklornih 
in likovnih delavnicah. Dogajanje pa 
bodo popestrili tudi domači umet
niki s svojimi delavnicami, v katere 
bodo vključili tudi otroke. Istočasno 
bo potekala tudi razstava, ki bo po 
temah prikazovala vključevanje na
ših otrok v ta projekt čez celo leto. 
Vodja projekta: Danica Brožič

V vrtcu Mavrica Izola že peto let aktiv
no sodelujemo v mednarodnih šolskih 
projektih v okviru aktivnosti Socrates, 
ki jih podpira in financira nacionalna 
agencija CMEPIUS (Center za mobil
nost in evropske programe izobraževa
nja in usposabljanja).

Trenutno smo v drugem letu razvoj
nega projekta »Posebne potrebe za 
nadarjene otroke« (Special needs 
for special students) v partnerstvu 
z vrtci in osnovnimi šolami iz Ita
lije, Madžarske, Romunije, Bolga
rije in Turčije.
Od 1. do 6. 6. junija smo izvedli pro
jektni sestanek, ki se ga je udeleži
lo 29 ravnateljev, vzgojiteljev in 
učiteljev vseh sedmih partnerskih

šol. Partnerji so se aktivno udele
žili tudi našel 1. Ciciolimpiade, na 
kateri so se v spretnostih uspešno 
pomerili s starši otrok, sodelujočimi 
izolskimi umetniki in strokovnimi 
delavkami vrtca. Nad prireditvijo so 
bili navdušeni, saj podobnih izku
šenj sami nimajo.
V ponedeljek, je naše Comenius 
partnerje prijazno sprejel podžu
pan, g. Silvano Sau in jim slikovito 
predstavil značilnosti občine Izo
le, ter jim izročil simbolna darila. 
Goste je zanimal predvsem sistem 
dvojezičnosti v šolstvu in vsakda
njem življenju.
V svoje domovine se naši gostje 
vračajo polni prijetnih vtisov in do
živetij.

Suzana Božič

V času od 11. 06. do 15. 06 2007 se bo Vrtec Mavrica Izola vsak dan 
predstavil od 18. do 19. ure na Trgu ob vratih (bivša »Lonka«) v Izoli. 
Istočasno pa bo v prostorih Zvezdic potekala razstava na to temo. 
Ponedeljek., 11. 06. ob 18. uri: nastop otrok enote Školjka ( 2. paviljon), 
ustvarjalna delavnica za otroke
Torek, 12. 06. ob 18. uri: plesne točke enote Školjka ( 1. paviljon), 
folklorna skupina vrtec Semedela »Modri valček«, ustvarjalna delavnica- 
Sreda, 13. 06. ob 18. uri: plesno dramska skupina » Sonček « enote Livade, 
gibalno plesna skupina enote Livade, pevski zbor Fingo, ustvarjalna delav
nica za otroke

Četrtek. 14. 06. ob 18.uri: folklorna skupina dislociranega oddelka Korte, 
vrtec Škofije s plesnima točkama, ustvarjalna delavnica za otroke 
Petek. 15. 06. ob 18.uri: gibalno plesna skupina enote Školjka, igranje na 
harmoniko ( Kleva Edvard ), Glasbena šola Izola, zunanji izvajalec (Melita 
Osojnik), ustvarjalne delavnice za otroke 
Program bo povezovala Nataša Živkovič.
Vse dni bodo potekale tudi ustvarjalne delavnice za otroke: Snežiča 
Krajnc ( keramika), Aljoša Križ (slikanje), Zvezdice (ustvarjalne de
lavnice), Emilija Pavlič (Za otroke kuhajmo zdravo), Matjaž Bornšek 
(slikanje na steklo), Menola (ribiško društvo)
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Kino otok

Začelo in končalo se je v 
Sahari, vmes pa še Izola
S podelitvijo nagrade kirgizistanskemu filmu Saratan, seje po zaključni projekciji mojstro
vine Vittoria De Sete, Pisma iz Sahare zaključil četrti mednarodni filmski festival Kino Otok 
- Isola Cinema. Vreme je poskrbelo za pestrost, veliko število filmov in gostov iz filmskega 
sveta pa je v Izolo privabilo marsikaterega zapriseženca sedme umetnosti. Letos je bilo 
geslo festivala ‘Vztrajnost pogleda’ kar na mestu, saj so imeli festivalski organizatorji na 
poti do zaključne špice pester scenarij na temo pridobivanja potrebnih financ s strani so
financerjev. V dokaz večje integriranosti v izolsko lokalno skupnost, je festivalsko središče 
v prostorih Skupnosti Italijanov v Manziolijevi palači, skupaj s standardnimi prizorišči pet 
dni dihalo v ritmu pisane, žive predvsem pa filmske Izole..
Filmski trakovi so se uradno začeli vrte
ti v četrtek, po slavnostnem nagovoru 
predsednika samoupravne italijanske 
narodne skupnosti in izolskega podžu
pana Silvana Sau-a. Pred projekcijo fil
ma Bamako, režiserja Abderrahmane- 
ja Sissakoja pa so nas pozdravili še vsi 
festivalski gostje.

Pravzaprav j e bila naj večj a četrtkova 
atrakcija prihod Christopherja 
Coppole, ekscentrika filmske 
dinastije, ki ga je v Izolo pripeljal 
Jan Cvitkovič. Holivudski enfant 
terrible se je predstavil s projektom 
PAH-fest, v katerem lahko vsakdanji 
človek s pomočjo videoposnetka 
svojega mobilnika postane globalna 
zvezda. Čeprav se je Coppola na 
Svetilniku izkazal tudi kot izvrsten 
kuhar, je zmagovalec PAH-festa 
zasluženo postal Joe Underwood, 
na razpisano temo Less is more/ 
Manj je več.

José Araujo, brazilski režiser ki 
živi in dela tudi v New Yorku pa je 
v filmu Skušnjave brata Sebastija
na želel ustvariti filmski tekst, ki bi 
presegal samega sebe in bil sposo
ben razumeti, spremeniti in ublažiti 
občutek zatiranosti pri tistih, ki trpi
jo. Po projekciji nam je povedal, da 
so določene prizore nekateri igralci 
odigrali v pravem transu verskega 
obreda.

sko nagrado - kinematografsko dis
tribucijo po Sloveniji. Člani mlade 
žirije pod mentorstvom Borisa Pal
čiča in Francija Slaka pa so izbirali 
najboljši film za svoje vrstnike in se 
prav tako kot občinstvo odločili za 
film Saratan. Svoje sošolce so pova
bili na brezplačno projekcijo zma
govalnega filma.
Kot vsako leto pa tudi tokrat ni 
manjkala otoška nogometni tekma,

Film za ceno avtomobila
V sekciji Prijatelji se je poleg Chri
stopherja Coppole predstavil Fran
coz Nicolas Rey z dokumentarnim 
kolažem Schuss, potovanjem sko
zi 20. stoletje preko nenavadnega 
prepletanja prizorov turističnega 
razvoja zimskih športov in tematike 
industrijske proizvodnje aluminija. 
Graham Robertson (ZDA) je poka
zal svoj nizkoproračunski celove
čerec za 30.000$, Spretni Edwards 
(Able Edwards). Morda pa je Fran
cis Ford Coppola mislil nanj, ko je 
nekoč dejal, da bo napočil dan, ko 
si bo majhna, debela deklica iz Ohia 
lahko izposodila očetov kamkorder 
in postala naslednji Mozart filmske
ga ustvarjanja.

V tekmovalni sekciji Trgatev je ob
činstvo med petimi tekmovalnimi 
filmi za najboljši film izbralo izde
lek Kirgizijca Ernesta Abdidžapa- 
rova, Saratan - kirgiško poletje. 
»Poskusil sem prikazati usodo ce
lotne dežele, tako da sem prikazal 
eno njenih vasi«, svoje delo opisuje 
režiser zmagovalnega filma, ki go
vori o težavah, s katerimi se sooča 
Kirgizistan v zadnjih desetih letih 
od osamosvojitve. Mahamat-Saleh 
Haroun nam je v filmu Suša zastavil 
mnogo vprašanj, ki tarejo Afričane 
v nam še bolj nepoznanem Čadu. 
“Kako se odzvati na dejstvo, da pravici 
ni zadoščeno? Se vdati v usodo ali vze
ti pravico v svoje roke? In če izberemo 
slednje, kaj pomeni ubiti človeka?”. 
Med najbolj opazne filme pa lahko 
prištejemo še Lepilo - zgodba o 
odraščanju v praznini, večkrat 
nagraj eni prvenec Argentinca Alexis 
DosSantos-a. Občutek vodraščanju, 
da se nahajaš na napačnem kraju, 
podkrepljen z željo po uporništvu, 
ki se daleč stran od velikega mesta 
in sorodnih duš ne more uresničiti, 
nam je očitno blizu.

Žirija in občinstvo enotna
Zmagovalna ekipa Ernesta Abdid- 
žaparova, je poleg unikatne stekle
ne umetnine izolskega umetnika 
Matjaža Bornška prejela festival

kjer so se pomerili gostje festivala 
in festivalska ekipa »kinofuzbal«, 
ki je premagala goste z rezultatom 
9:5.

Priznati je treba, da se je festival če
trto leto že dodobra usidral v podza
vest vseh Izolanov in pokazal smer
nice, da je lahko Izola pravi kraj za 
podobne prireditve. Popestril je tudi 
večerno dogajanje, predvsem z ra
znimi obfestivalskimi prireditvami 
na Svetilniku, ki so obiskovalcem 
in Izolanom poleg zabave ponudile 
srečanje in neposreden kontakt z 
gosti festivala, ki jim je Izola za ved
no prirasla k srcu.

Magic

Največji problem je bil denar
Za konec smo seveda hoteli izvedeti, 
kako se je festival odvijal pred očmi fe
stivalske direktorice Nine Peče, ki smo 
jo Izolani lahko srečevali od Punte do 
Podbelvederja že lep čas pred uradnim 
začetkom festivala.
- Izolski del festivala je za nami. Kako 
bi ga na kratko ocenila, kot direktori
ca festivala?
- Mislim, da je bil festival uspešen, tudi 
tokrat smo tehnično izpeljali vse brez
hibno, zadovoljni smo tudi s prihodom 
avtorjev, saj sta svoj prihod odpovedala 
le dva, ki sta bila odsotna zaradi težav 
z zdravjem. Zadovoljni smo tudi z obi
skom projekcij. Čeprav smo morali dva 
večera zaradi vremena Letni kino pre
staviti v Kulturni dom, obisk ni odstopal 
od pričakovanj.
- Po čemu si boš najbolj zapomnila 
letošnji, četrti Kino Otok?
- Najbolj po temu, da smo morali nape
ti vse moči in sile, da smo ga pripravili 
navkljub težavam pri financiranju festi
vala, predvsem pri pravočasnem zago
tavljanju sredstev s strani naših sofinan
cerjev. Kar se tega tiče je bila priprava 
resnično trd oreh, ko pa se je vse skupaj 
začelo pa si ga bomo zapomnili, da smo 
sledili motu vztrajnosti in ga od začetka 
do konca speljali tako kot je treba.
- Koliko je festival pridobil na račun 
večjega sodelovanja z lokalno sku
pnostjo, skupinami in posamezniki?
- Prepričani smo, da je bil to korak v 
pravo smer in da nam je letos uspelo to, 
kar smo skozi tri leta počasi sestavljali. 
Na prvem mestu je seveda sodelovanje 
z italijansko skupnostjo v Izoli, v smi
slu partnerstva za pridobitev prostora 
za festivalski center, kar zagotovo daje 
festivalu nek nov izgled, saj zaznamuje 
tudi prvi vtis ob prihodu vseh gostov. 
Po drugi strani pa tudi sodelovanje ob 
podnaslavljanju filmov in s tem pove
zana promocija filmov v italijanskem 
jeziku, ki je še dodatno razširila spekter 
naše publike. Še tesneje kot druga leta 
pa smo se povezali z mladinskimi orga
nizacijami na obali, kjer najbolj izstopa 
povezava s Klubom izolskih študentov 
in dijakov (KIŠD), ki je našo festivalsko 
ekipo dopolnil z veliko večjim procen
tom domačinov, ki so sodelovali pri or
ganizaciji.
- Kako so Izolo sprejeli gostje festivala?
- Tako kot vsako leto, praktično ni bilo 
nobenega gosta, ki si ne bi želel izgubiti 
‘pasoša’, zato da bi ostal v Izoli. Gostje 
so bili fascinirani tako nad slikovito
stjo obmorskega mesta, kot tudi nad 
sproščenostjo, prijaznim sprejemom 
in gostoljubjem tako s strani festivala, 
kakor tudi celotnega mesta z njegovimi 
prebivalci.
- Se vidimo spet naslednje leto?
- Absolutno.

magic



MANDiKAiC 9 Četrtek , 7. junij 2007, št. 710

----  —   IZO KARTI CA

Optiki smo dodali še 
okulistično ambulanto
Kako dobro se je IZOkartica prijela med izolskimi obrtniki lahko pove tudi dejstvo, da se še vedno 
ukvarjamo s predstavitvami njihovih obrti, in to kljub temu, da je od njene uvedbe minilo že pol leta. 
Marsikateri obrtnik ali trgovec se je za akcijo odločil iz promocijskih razlogov, še več pa je tistih, ki so 
jo sprejeli iz močnih, izolskih, lokalpatriotskih nagnjen. Ob tem pa je nekaj takšnih, ki se jim je zdela le 
dobra ideja in so seje pač udeležili. Kako se je prijela med Izolani je druga stvar, oziroma veste to bolje 
vi od spodaj podpisanega pisca..
No, kakorkoli, tokrat smo se odloči
li, da se pogovorimo s še dvema med 
seboj popolnoma različnima posloval
nicama. Na eni strani še sveže odprta 
optika Mali, ki se nahaja na razpotju 
med Livadami, Jagodjem in Oktobrsko, 
torej v kompleksu Interšpara, ter na 
drugi strani »tradicionalna" izolska 
obrt z nekoliko manj tradicionalno vse
bino, to je Wine Bar Manzioli.

Najprej smo se na ta deževen dan 
odpravili na jutranji klepet z Miho, 
ki je šele v ponedeljek odprl svojo 
delavnico, a je takoj odločil za sode
lovanje v IZOakciji.
- Ste še zelo sveži. Skoraj čutiti je 
vonj po novem, neokrnjenem in 
sveže prepleskanem. Kaj vas je 
pripeljalo v Izolo in kako to, da 
ravno Izola?

- Najprej bi rad povedal, da je 
to druga optika, ki sem jo odprl. 
Od začetka devetdesetih namreč 
imam optiko v Medvodah, starša 
pa sta se preselila v Izolo. In tako 
smo ugotovili, da je Izola primeren 
kraj za takšno obrt, saj mi nismo le 
navadna trgovina z očali, temveč 
imamo tudi okulistično ambulanto, 
v kateri bo enkrat na teden „deloval“ 
specialist oftalmologije, oziroma 
okulist, iz ljubljanskega Kliničnega 
centra.

Torej boste razpeti med 
Medvodami in Izolo. Ne bo to 
nekoliko naporno?
- Na začetku bom sicer res neneh
no na poti, a s časom bi rad prepu
stil delo kakšnemu domačinu, saj 
je prav, da v izolski trgovini delajo 
Izolani. Eno Izolanko pa že imamo.

- Odnos do Izole torej obstaja, kaj 
pa od Izole pričakujete?
- Izola se nam je zdela zelo zanimiva 
tudi zaradi turistične ponudbe, 
seveda pa je treba računati tudi 
in predvsem na domačine. No, v

Tuji turisti radi pokušajo 
več različnih vrst vina
Povsem na drugi strani Izole, natan
čneje v njenem zgodovinskem cen
tru, pa je vedno bolj priljubljeni Wine 
Bar Manzioli. Tam smo pokramljali 
s„šefico“ Vesno. Žal je bilo jutro in 
delovne obveznosti so nam onemo
gočile degustacijo žlahtne avtohtone 
kapljice, a nič ne de. Časa za to bo še 
dovolj.

- Wine Bar Manzioli že kakšno 
leto polni Manzioli jev trg?
- Niti ne. V bistvu smo tu šele slabo 
leto

- No, meni se je zdelo, da ste tu že 
res dolgo.
- In tako se zdi tudi meni. Pa nismo. 
Dejansko bo to naša prva cela turi
stična sezona. Ko bo začela, ker za
enkrat slabo kaže!
- Torej računate na turiste?
- Zelo. Poudariti moram, da 
k nam pogosto zavijejo tujci, 
predvsem takšni, ki radi pokušajo 
avtohtone dobrote in ob kozarčku 
dobrega avtohtonega vina tudi 
malo pokramljajo o naših krajih. 
Predvsem so to Angleži in Nemci in 
seveda Italijani, a imeli smo tudi že 
nekaj Francozov.

- In kaj pravijo Francozi o našem 
vinu? Oni se vendarle na to 
spoznajo.
- Še vedno so bili navdušeni! Zelo 
cenijo, pa ne le Francozi, refošk 
in predvsem našo malvazijo. In 
zanimivo je, da se potem redno 
vračajo na pokušino. To so gostje, 
ki spijejo nekaj kozarcev različnih 
vin, se malo pomenijo a nikakor 
ne napijejo. Kultura pitja vina in 
kultura nasploh sta tesno povezani. 
Potrebno pa je poudariti, da naš 
lokal ni namenjen le „vip“ gostom. 
Cene so zelo spodobne in nudimo 
izjemno veliko odprtih buteljčnih 
vin , kar je sploh posebnost.
- Se pravi, da nekaj naredite tudi 
za promocijo naših vinorodnih 
krajev po svetu, ali pa vsaj v 
Evropi?
- Mislim , da ja. Marsikateri turist je 
pred odhodom kupil kakšno buteljko 
naših avtohtonih vin in verjamem, da 
se potem s tem vinom pohvalijo, ko 
pridejo domov. Vino je od vedno nekaj, 
kar doda poseben pečat avtohtonosti 
neke regije, in mi imamo to srečo, da 
so naša avtohtona vina res izvrstna. 
Sodelujemo namreč v več akcijah, 
prireditvah in programih, ki povezujejo

teh nekaj dneh smo imeli že nekaj 
strank, pa še niti reklame nismo 
naredili. To je res lepo.

- Kako to, da ste se odločili za 
akcijo IZOkartice? Verjetno o tem 
ne veste ravno dosti.
- Zaenkrat res ne, a se mi zdi 
zanimiva akcija. In potrebno se je 
karseda lepo vključiti v novo okolje. 
Ta kartica pa daje tudi to možnost.

- Pa še to. Glede na to, da ste še 
povsem novi, verjetno malokdo 
pozna vaše „delovne“ navade. Kdaj 
ste odprti in če imate še kakšno 
podobno zanimivo informacijo.
- Odprti smo od ponedeljka do 
sobote, od 9.00-12.00 pa od 15.30 
do 17.00.ure V soboto sicer delamo 
le dopoldan. Če pa bi se kdo hotel 
naročiti za kakšen pregled, nas 
lahko pokliče na telefonsko številko 
05/6402162.

in predstavljajo našo regijo, in povsod 
naletimo na izjemen odziv. Konec 
koncev, nekdo pa le mora kaj narediti 
za promocijo naših izdelkov, če pa že 
država ne naredi popolnoma nič!
- Ja, res se o naših sortah ne govori 
prav dosti po svetu...
- Pa ni prav tako, ker so to res dobra 
vina. No, mi gledamo v to smer, in gle
de na to, da so tujci tako navdušeni nad 
našim vino, ko pridejo do nas, ne bi bilo 
napačno razmišljati, da bi se to vino 
dobro prijelo tudi v njihovih domačih 
krajih. In v to smer tudi gledamo.
- Kako pa kaj IZOkartica?
- Priznam, dosti strank je še ni uporabi
lo, a je temu tako verjetno tudi zaradi 
naših cen, saj niso tako hude, da bi nek
do moral razmišljati o popustih. Je pa 
dobra akcija, in jo podpiramo.
- Pa še nekaj samopromocije?
- No, saj nas že skoraj vsi poznajo. Smo 
lokal, ki se ukvarja predvsem s ponudbo 
buteljčnih vin, organiziramo degustaci
je, gledamo pa tudi na povezavo med 
kulturo pitja vina in tej kulturi primer
no glasbo. Kaj je lepšega od poslušanja 
kakšnega dobrega jazza ali akustičnega 
etno benda ob kapljici domačega?

(A.M.)
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Spari

Jereb nima sreče z makadamom
Nogomet - 3. SNL

Izola Argeta - Avtoplus Korte 2:1 (0:1)
IZOLA - Mestni stadion, gledalcev 
350, sodnik Vehar (Žiri).
Strelci: 0:1 Tonejc (14), 1:1 Zebec 
(50), 2:1 R. Pahor (83)
Izola Argeta: Bole, Gerič, Grabar 
(od 71 Gavrič), Božič, Mehič, Vuč
kovič (od 46. Čatič), Radovac, Ze
bec, R. Pahor, Ostojič, Zupan (od 
46. Bogatinov). Trener: Sandi Sej- 
dinovski.
Avtoplus Korte: Sirotič, Sukalo (od 
61. Marjanovič), Močnik (od 89. 
T. Baruca), Deigiusto, Stopar, Gre
gorič, Breč, Peršič, Kapun (od 71. 
Camdžič), Tonejc, A. Baruca. Tre
ner: Danilo Sergaš.

Neverjetno naključje je obe izolski 
ekipi po njunih slabih predstavah 
pripeljalo do tega, da je o njuni bo
doči usodi odločal ravno zadnji krog. 
Danjel Medoš je v zadnjih krogih na 
svojo trenersko klop vpoklical lan
skega trenerja Danila Sergaša, ki je 
tokrat v konico napada postavil naj
uspešnejšo strelsko trojko Kapun 
- Tonejc - Arne Baruca. Poteza 
se mu je obrestovala, saj je Tonejc 
z zelo lepim zadetkom iz prostega 
strela strelom že zgodaj povedel 
Malijčane v vodstvo. Domači, pri 
katerih je zaradi kartonov manjkal 
najboljši strelec Bašanovič, so sicer 
večkrat prišli pred kortežanski gol, 
vendar Sirotič ni imel težkega dela. 
Sicer so bili v prvem delu pretežno 
pri žogi gostje, ki so si s kombina
torno igro pripravili še nekaj mož
nosti za podvojitev vodstva.
V drugem delu so domači z vstopom 
Čatiča in Bogatinova okrepili napa
dalne vrste. Njun prihod se je odra
zil v podjetnejši igri domačih, kar 
se jim je obrestovalo s hitrim izena
čenjem rezultata. Tudi po zadetku 
so domači nadaljevali z obleganjem 
kortežanskega gola, z izključitvijo 
Gregoriča pa so poleg prevlade na 
igrišču dobili še dodatno prednost. 
Vendar so se gostje otresli pritiska 
in vzpostavili ravnotežje na igrišče 
ter dobro zaposlili domačo obram
bo. V zadnjem delu tekme se je igra 
precej razživela. Domači del gledal
cev sta na noge dvignila Bogatinov 
in Rok Pahor, ki sta zaslužna za 
najbolj pomemben zadetek Izole v 
prvenstvu. BV

Andrej Jereb in Miran Kacin sta se us
pešno prebila preko 21 hitrostnih pre
izkušenj nadvse napornega in neusmi
ljenega rallyja Akropolis. Na grškem 
makadamu sta Slovenca najtežji ma
kadamski rally leta pričela odlično, 
točke za svetovno prvenstvo v produk
cijskem razredu PWRC pa izgubila po 
tehničnih težavah drugi dan rallyja. Je
reb in Kacin sta v Grčiji vseeno pustila 
odličen vtis, saj so bili dosežki prvega 
dne za šele drugi nastop na makadam
skem rallyju prvovrstni. Naslednji na
stop čaka slovensko dvojico, ki vozi za 
moštvo OMV BIXXOL Rally Team, konec 
avgusta na Novi Zelandiji.

Namizni tenis

V soboto in nedeljo je v Komendi pote
kalo 16. državno prvenstvo za kadete 
in kadetinje. Igrali so posamično in v 
dvojicah.
Med 16 najboljših se je od Izolank uvr
stila Maja Grizelj, za med 8 pa je s 3:2 
izgubila z Jerkičevo iz Vrtojbe. Ta uvr
stitev je nekoliko pod pričakovanji, saj 
je Maja končala prvenstveno sezono kot 
četrta kadetinja na rang lestvici v Slove
niji. Zato pa je ugodno presenetila Nika 
Veber, ki se je uvrstila med 16 najbolj
ših. Na glavni turnir se je iz kvalifikacij 
uvrstila še Vita Vatovec.
V igri dvojic sta se Maja Grizelj in Vita 
VAtovec uvrstili med 8 najboljših

Slovenca Andrej Jereb in Miran Kacin 
sta se s pravim vzdržljivostnim rallyjem 
sprva odlično spopadla. Čeprav sta ime
la pred rallyjem zelo malo časa za kva
liteten test (prvo testiranje je bilo krajše 
zaradi nevihte, na uradnem shakedown 
testu pa jima je takoj odpovedal menjal
nik) in je bil Akropolis za Jereba šele 
drugi pravi makadamski rally v karieri, 
sta že na prvih hitrostnih preizkušnjah 
ujela odličen ritem. Slovenca sta napre
dovala iz preizkušnje v preizkušnjo, se 
izogibala napakam in tehničnim teža
vam ter uvodno etapo rallyja končala 
na odličnem šestem mestu. S tem sta 
več kot izpolnila svoja pričakovanja in 
želje pred rallyjem, saj sta si želela prve 
uvrstitve med dobitnike točk za SP. 
Toda drugi dan sta na grškem makada
mu naletela na težave. Prebita pnevma
tika in slabše vodljiv avtomobil, ki je bil 
ves čas zelo prekrmiljen, sta Jerebu in 
Kacinu odvzela veliko dragocenih se
kund. Za nameček se jima je pokvaril 
še katalizator, kar je v že tako razgreto 
notranjost avtomobila spuščalo vonj po 
dirkalnem bencinu. Samo na prvi hitro
stni preizkušnji drugega dne sta Jereb 
in Kacin izgubila osem minut in s tem 
tudi možnosti za osvojitev točk svetov
nega prvenstva. V zadnjem delu rallyja 
sta nato pridobila nekaj mest, na po
sameznih hitrostnih preizkušnjah tudi 
postavila nekaj solidnih dosežkov med 
najboljšo deseterico in rally Akropolis 
zaključila na 11. mestu v razvrstitvi sve
tovnega prvenstva PWRC.
Naslednji nastop na svetovnem pr
venstvu čaka Andreja Jereba in Mi
rana Kacina med 29. avgustom in 2. 
septembrom na Novi Zelandiji.

POGLED S 
STRANI

Primorci proti Štajercem, 0:2. Govorim 
seveda, o evropski rokometni ligi. Zopet 
so Celjani prodali nekaj iz svojega re
pertoarja in dokazali, da so res najbolj
ši. Čeprav so vsi vedeli, kako bo, se na
šim sosedom ni zdelo »športno«, da bi 
poizkušali vsaj malo špekulirati. Morda 
bi sedaj kdo tudi priznal napako, toda
po toči........Tudi take napake spadajo v
kategorijo nabiranja izkušenj in morda 
se bo kaj prijelo. Znano je tudi, da se o 
takih stvareh ne govori na glas, usluge 
pa se sigurno slej ko prej tudi vračajo. 
Je pa slovenski rokomet že pred novimi 
izzivi. Začela so dekleta, proti Avstriji, 
moška reprezentanca pa bo v soboto 
gostila Makedonijo. Žal je ženska izbra
na vrsta doživela poraz, 26:27. Poraz 
kot tak je sprejemljiv, predvsem zaradi 
nove reprezentance. Sicer pa so dekle
ta na trenutke odigrala zelo dobro in 
vprašanje je kako bi se končalo, če bi 
na golu stala izkušena Stefanišin. Spre
membe so bile potrebne, zanimivo pa 
bo videti koliko bodo te igralke igrale 
v klubih, predvsem tiste iz Krima. Kot 
vedno pa imamo vsi svoj spisek igralk, 
ki bi bile boljše. Tudi Izolanki sta poleg, 
Manuela in Anja, mesto pa si bi zaslužili

Veslanje

Božič obetavno, Jermanova, Pišlar in 
Sandič slabše
Konec tedna je v avstrijskem Ottenshe- 
imu potekala prva veslaška regata za 
Svetovni Pokal, ki je letos na sporedu 
že jubilejno deseto sezono. Organiza
torji so prijeli rekordno število prijav, 
880 veslačev iz 46 držav, med njimi 
tudi Slovenija s 6 posadkami. Polovico 
reprezentance so tvorili prav istrski ve
slači in sicer v dvojcu brez krmarja Bo
štjan Božič (VK Argo) in Gregor Novak 
(VK Nautilus); v ženskem enojcu Maj
da Jerman in v lahkem dojnem dvojcu 
Bine Pišlar z Dejanom Sandičem (vsi 
trije VK Izola).

Majda Jerman se je morala zadovoljiti 
s finalom C, kjer je osvojila tretje me
sto, končno 15., Pišlar in Sandič pa sta v 
močni konkurenci pristala v finalu F in 
si kot tolažilno nagrado priveslala prvo 
mesto, skupno 31. mesto.
V polfinalu sta bila Božič in Novak 
četrta, tretje mesto, s katerim bi si pri
skrbela vstopnico za veliki finale sta 
jima odvzela Nemca s tremi sekunda
mi prednosti. Zadnji dan, v nedeljo so 
bili na sporedu finalni boji. V malem 
finalu je dvojec brez štartal z rezervo, 
na 500m sta bila četrta a sta počasi do
hitevala ostale posadke in si v finišu 
priborila drugo mesto, s sekundo zao
stanka za poljsko posadko, torej sta bila 
skupno 8.
Selektor Janša je bil zadovoljen s razple
tom slovenskih posadk še posebno s 
četvercem in dvojcem brez. Ža Špika in 
Čopa je bila prva tekma SP Razočarala 
je Jermanova, ki pa je bila še v začetku 
sezone poškodovana ter posadka Pišlar- 
Sandič.

tudi Ana Petrinja, 
ki je trenutna na 
počitnicah doma 
in Eneja Čulina, 
sploh pa ob ta
kem golmanskem 
paru. Na jutrišnji 
povratni tekmi 
bi naše lahko 
celo presenetile, 
vendar pa je na 
gostovanjih po
trebno še kaj več, 
kot samo dobro 
igrati.
Vodstvu moške 
reprezentance 
tudi tokrat ni us
pelo prepričati 
vseh najboljših, 
da pomagajo. Vajeni vseh »izgovorov« 
nima več smiselno trkati na njihovo vest. 
Žal nam je lahko le za Rutenko, vendar 
pa mu njegove izbire ne gre zameriti. 
Veliko pa se pričakuje od Zormana, pa 
tudi Kavtičnik ima po vseh tujih kronah 
vedno manj domačega kredita. V izol
skem rokometu, predvsem moškem, se 
stvari že premikajo. Fantje še vadijo in 
opaziti je bilo tudi nov obraz. Še vedno 
pa se pričakuje sosedska pomoč. Tokrat 
pa naj bi stvari diktirali naši in, če že bo 
kaj pomoči, bo morala biti vsaj kakovo
stnejša od domačega kadra. Pospešeno 
se išče tudi trenerja, Uroš Zavrtanik bo 
namreč nadaljeval z mladimi.
Preživeli smo tudi sosedski nogometni 
derbi. Žal tudi dogovor ne bi nič poma
gal, morda, toda veliko prej.



Četrtek , 7.JUNU 2007, št. 710 KAPUČINO mandvkaE 11

A m r PYp. TEHNIČNI PREGLEDI V IZOLI !rìXJLvi .L ^ ^ AMTC d.0.0. Izola - Industrijska cesta 4f - Izola - telefon: 05/ 640 22 00

Pišlar je bivši svetovni prvak v lahkem 
enojcu, ampak ker to ni olimpijska dis
ciplina išče kombinacije za dvojni dvo
jec, trenutna s klubskim kolegom pa ne 
kaže na ugoden razplet. Letos avgusta 
na svetovnem prvenstvu v Munchnu 
se bodo delile vstopnice za prihodnje 
Olimpijske igre v Pekingu, selektor na
poveduje ponovitev Aten, ko je Sloveni
jo zastopalo 5 posadk, od tega 2 obalni, 
ni pa rečeno, da se reprezentanca ne bo 
še okrepila.
Naslednja tekma za Svetovni pokal bo 
že čez tri tedne v Amsterdamu, vmes 
bo na sporedu še mednarodna regata na 
domači progi na Bledu._______________

Jadranje

V teku so tri evropska prvenstva. V Solunu 
se je začela kvalifikacijska serija regat za 
moški in ženski olimpijski dvosed 470. Vsi 
trije slovenski predstavniki so v Grčiji Stor
tali izjemno. Sestavi Dekleva Paoli - Mau
čec in Hmeljak - Nevečny zasedata v svoji 
kategoriji 9. mesto, le štiri mesta nižje pa 
se nahajata Černetovi.

92 posadk iz 30 držav v moški kon
kurenci ter 48 dvosedov iz 23 držav v 
ženski floti so številke, ki govorijo same 
zase o kakovosti udeležbe na letošnjem 
evropskem prvenstvu. Prisotni so sko
raj vsi najboljši, vodilni na svetovni 
rang lestvici Nicolas Charbonnier in Oli
vier Bausset, pa branilci naslova brata 
Bonnaud v moški ter Stefani Rothweiler 
in Vivien Kussatz v ženski konkurenci. 
Pri obojih manjkajo le svetovni prvaki; 
Nic Asher in Elliot Willis sta se zaradi 
poškodbe tik pred zdajci odpovedala 
nastopu, medtem ko sta Marcelien de 
Koning in Lobke Berkhout vnaprej po
vedali, da se letos ne bosta potegovali 
za evropsko krono. Francozi imajo s 13 
posadkami najmočnejšo ekipo, čeprav 
sta se v nasprotju s pričakovanji na
mesto Petitjean in Dorouxove prvi dan 
izkazali Camille Lecointre in Gwendol- 
yn Lemaitre. Na skrajnem jugu Balkan
skega polotoka je izvrstno začela tudi 
slovenska tričlanska odprava. Med 92 
moškimi posadkami zasedata obetavno 
9. mesto Karlo Hmeljak in Mitja Neveč- 
ny, deveti pa sta tudi Vesna Dekleva 
Paoli in Klara Maučec z eno posamično 
zmago v konkurenci 48 ženskih ekip. 
Sestri Teja in Alja Černe imata po uvod
nih treh plovih 26 točk in sta 13.. Če 
izločimo tekmovalce z drugih celin, sta 
Karlo in Mitja 5. v seštevku za naslov 
evropskega prvaka, Vesna in Klara 8., 
Teja in Alja pa 9.

Rokomet

STAREJŠE DEKLICE ŠD MAESTRAL 
ŽE TRETJIČ DRŽAVNE PRVAKINJE
Sredi maja je v športni dvorani Galje- 
vica v Ljubljani potekal finalni turnir 
državnega rokometnega prvenstva za 
mlajše deklice B (letnik 1995) in starej
še deklice A (letnik 1992). Na zaključni 
turnir starejših deklic so se iz polfinal
nih turnirjev v sezoni 2006/2007 uvrsti
le najboljše štiri ekipe v državi in sicer: 
RK Krim Mercator, RK Zagorje Šola ro
kometa Katja Kurent, ŠD Maestral in RK 
Burja Škofije.
Izolanke so se najprej pomerile z igral
kami RK Krim Mercator, ki so veljale za 
favoritinje in jih premagale z rezulta
tom 24:19, nato pa še z ekipo RK Burja 
Škofije, ki so jo prav tako premagale, 
končni izid 23:19.
V razburljivi in kvalitetni tekmi proti 
RK Zagorje Šola rokometa Katja Kurent 
so Izolanke ponovno prikazale dobro 
igro in zmagale z rezultatom 25:19. Na 
ta način so ponovno - že tretjič dosegle 
šampionski naslov in postale državne 
prvakinje tudi v sezoni 2006/2007. 
Zmagovito postavo sestavljajo nasled
nje rokometašice:
Nea KARLOVIČ, Tijana MARGETIČ, Eva 
ZORKO, Rebeka FINK, Tami BOŽIČ, 
Tina BAJIČ, Kristina PETRINJA, Nika 
DURANOVIČ, Monika CUDER - SKR- 
LIČ, Polona BARIČ, Tina JERMAN, Lea 
ROJC, Hana MARINIČ, Laura MATIČ, 
Vanesa ZIBA in Adelina KRAJA.
Igralke ŠD Maestrala iz Izole so na vseh 
tekmah pokazale dobro rokometno zna
nje, predvsem pa enotnost, borbenost, 
tekmovalnost in željo po zmagi, saj so 
naslov dosegle brez ene izgubljene te
kme v prvenstvu, vse tri naslove držav
nih prvakinj pa je dosegla ista generaci
ja /letnik 1992 in mlajše/. So varovanke 
trenerja Toneta Bariča in dokazujejo, 
da se da tudi ob slabših vadbenih pogo
jih in z marljivim delom veliko doseči. 
Povedati je treba, da igralke nimajo 
svoje dvorane, saj vadijo v glavnem 
na zunanjih rokometnih igriščih ŠRC 
Bonifika, v primerih slabega vremena 
pa v telovadnici Osnovne šole Dušana 
Bordona, v telovadnici Osnovne šole 
Koper in v večnamenski dvorani Bo
nifika, »domače« tekme jra igrajo v 
športni dvorani Burja na Škofijah. 
Prav tako je treba poudariti, da je bilo 
pet igralk povabljenih v državno re
prezentanco starejših deklic. Končna 
lestvica finalnega turnirja: 1. ŠD Ma
estral, 2. RK Burja Škofije, 3. RK Krim 
Mercator, 4. RK Zagorje Šola rokometa 
Katja Kurent

ROKOMETA V IZOLI
Piše: Žarko Kovačič
Drugo mesto v IB ligi je prineslo že 
četrti nastop v 1A ligi. Bilo je veliko 
dvomov ali sprejeti nov izziv. V tekmo
valno sezono 01/02 se je štartalo brez 
dodatnih sredstev in z povsem izolsko 
postavo, kar ni obetalo plodne sezone. 
Trener Fredi Radojkovič je z ekipo začel 
prvenstvo doma, gostili so ekipo Inlesa 
in visoko izgubili, 27:34. V drugem kolu 
ekipa gostuje v Trebnjem, prvi polčas 
fantje odigrajo dobro, 15:16, v drugem 
delu pa jih domačini nadigrajo in izgu
bijo 26:33. Sledi gostovanje bodočih pr
vakov, ekipe Prul. Vsi smo pričakovali 
vsaj nekaj »življenja« naših, Prulčani pa 
vse rešijo že v prvem delu (10:20), kon
čni rezultat pa je 20:36.

Pionirska ekipa OŠ Dante Alighieri 
z vaditeljico Maro Šolaja

Kljub vsem težavam ekipa odigra zelo 
dobro in izgubi 29:27. Toda že nasled
nje kolo je novi šok, Izola - Trebnje 
23:38. Tudi proti Prulam Izolani niso 
uspešni in izgubijo 30:39. Čeprav še 
vedno nekompletni so proti ekipi Pre
venta pričakovali zmago, no takrat pa 
so jim jo zagodli sodniki in končni re
zultat je bil 30:36. Gostovanje pri Vel. 
Nedelji je bila »ozonska luknja«, visoko 
poraz z 16:31. Morala in športni duh sta 
vidno načeta, sledilo pa je gostovanje 
upanja v Sevnici. Samo zmaga še zago
tavlja obstanek, vendar tudi tedaj ekipa 
odpove in izgubi 16:26. Tudi teoretično 
je vse rešeno in prvenstvo ekipa »mora« 
odigrati zaradi kodeksa.

sqp gorica

RK Izola - sezona 2001/2002
Veselje po osvojenem drugem mestu in napredovanju v 1A rokometno ligo.

Na gostovanje k Preventu ekipa odpo
tuje z željo, da popravi dosedanje ble
de predstave. Tiha upanja pa domačini 
našim hitro pokvarijo in zmagajo 39:23. 
Porazi so pustili sledove, vendar sledila 
je domača tekma proti Vel. Nedelji in 
vsi so pričakovali prve točke. Breme je 
bilo za mlado ekipo pretežko in sledil je 
poraz z 27:31. V petem kolu v Izoli go
stuje ekipa Sevnice, tudi oni so še brez 
zmage. Prvi polčas je povsem izenačen, 
13:13, v drugem delu pa gostujoči vratar 
»zaklene« svoja vrata in Izolani izgubijo 
tekmo s 25:32. Gostovanje v Velenju ni 
prineslo nič novega, nov poraz z 33:22. 
Ekipo je po vseh nesrečah še dodatno 
dotolkel domači poraz proti rudarjem iz 
Trbovlja, 25:39. Gostovanje pri Slovanu 
je novo razočaranje in poraz s 35:27. 
Izolani pa so le dočakali tudi slast zma
ge, v desetem kolu so doma premagali 
ekipo Terma 26:24. Prva zmaga je bila 
toplo pozdravljena tudi s strani gle
dalcev. Sledilo je gostovanje v Celju 
in normalen poraz z 37:22. Samo ena 
zmaga ni obetala mirnega nadaljevanja. 
Razpored tekem je bil težak, ob vsem 
pa ekipo zapusti tudi trener. Pred nada
ljevanjem se stvari le nekoliko umirijo 
in Fredi zopet prevzame treniranje. Za
četek spomladanskega dela je v zname
nju poškodb, čaka pa jih gostovanje v 
Ribnici.

Posledica je tudi pravi »servis« Gorenja 
, Izola - Gorenje 18:35. Na gostovanju 
v Trbovljah Izolani vzdržijo en polčas, 
16:17, nato pa visoko izgubijo s 28:37. 
Gostovanje Slovana v Izoli prinese nov 
poraz, 34:43, v Škofji Loki pa je še huj
še, poraz 22:41. V zadnjem kolu, v Izo
li gostuje Celje. V »prijateljski« tekmi 
zmagajo Celjani z rezultatom 32:19. 
Izolani z eno samo zmago izpadejo iz 
lige, Celjanom pa po dolgem času pre
vlade, ekipa Prul odnese naslov prvaka.

Z drugim mestom v l.S OKI so holmi postati edini Primorci vi. 4 DRI

Tokrat je drugače
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Košarka

NEPREMAGLJIVI IZOLANI 
V četrtem krogu prve slovenske lige 
zahod za mlajše pionirje sta se v 
telovadnici Livade pomerili moštvi 
Izole in Koper- mladi. Domači ko
šarkarji so dosegli četrto zaporedno 
zmago, tako da ostajajo v igri za že
ljeno prvo mesto, ki jim zagotavlja 
sodelovanje v ligi za naslov prvaka. 
Po zmagi v prejšnjem krogu pro
ti Portorožu, so tokrat še drugič v 
tej sezoni vzeli mero košarkarjem 
Koper mladi.Gostje so bili tudi to
krat nedorasel tekmec, tako da je 
bila tekma povsem v znamenju 
domačinov. Ze v uvodni tretjini so 
hitro prevzeli pobudo in si s serijo 
uspešnih akcij do konca tega dela 
igre priigrali prednost 36. točk. Nji
hovo agresivno pokrivanje je bilo za 
moštvo iz Kopra nerešljiva uganka. 
Tudi nadaljevanje ni prineslo nobe
ne spremembe, gostujoča peterka 
preprosto ni zdržala visokega ritma 
tekmecev, kar se je odrazilo na kon
čnem rezultatu Izola - Koper mladi 
78:16 (42:6, 15:4, 21:6).
Po odigranih štirih krogih so Izolani 
edino neporaženo moštvo v 6. sku
pini 1. SKL zahod. V nedeljo 10. 06 
ob 10.00 uri v telovadnici OŠ.Livade 
gostijo ekipo ŠD Koš iz Kopra.
Za Izolo so igrali :Sterchi D„ Čer
nač T„ Majerič J.,Volk P., Novak 
A., Jelič B„ Žegarac M., Skočir K., 
Koradin D., Radanovič M., Blaževič 
L.in Dvorski D .
Lestvica: 1.Izola 4-0- 8., 2.Portorož 
3-1- 7, 3. Koš Koper 1-3-5, 4. Koper 
mladi 0-4- 4.

Kickboxing

V dneh od 01. do 03. junija 2007 se 
je v Salsomaggiore Terme (Italija), 
v organizaciji Yama arashi kluba 
iz Piacenze in svetovnega združe
nja kickboxing organizacij WAKO, 
odvijal tradicionalni svetovni pokal 
v kickboxingu, imenovan WAKO 
WORLD CUP
»12. BEST FIGHTER«. Tekmovanje 
je potekalo v disciplinah semi, light 
in full contact, v vseh starostnih 
kategorijah, kot tudi v vseh zvrsteh 
form.
Selektorska komisija je izdelala širši 
spisek tekmovalcev, ki naj bi zasto
pal Kickboxing zveze Slovenije na 
tem tekmovanju. Na tem seznamu 
se je poleg 36 članov reprezentance 
znašlo tudi 6 tekmovalcev kluba bo
rilnih veščin KIT iz Izole.
Prvi dan tekmovanja, v soboto, so 
nastopili tekmovalci v formah in 
tekmovalci v semi contactu (v vseh

starostnih kategorijah), ter full con
tactu. V kategoriji mlajših kadetov, 
nad 47 kg, je slovenske barve za
stopal Izolan Jaka H UD ALEŠ. Po 
uspešnem začetku ko je premagal 
italijanskega tekmovalca Magria je 
napredoval v 2.kolo.Tu se je srečal s 
hrvatom Štefancem, sledila je borba 
z madžarskim predstavnikom Ola- 
nom in naposled vstop v finale. Tu 
se je srečal z grkom Koromilasom, 
katerega premaga in tako osvoji
1.mesto v tej kategoriji.
V nedeljo, na drugi dan tekmovanja 
je med člani, v kategoriji light con
tact, do 80 kg slovenske barve bra
nil Mirzed Vukalič. Po zmagi nad 
avstrijskim tekmovalcem Kalmo- 
nom napreduje v drugo kolo, kjer 
bi moral imeti za nasprotnika grka 
Papamamodoua. Slednji se ne poja
vi v borišču, tako, da Vukalič napre
duje v naslednje kolo, kjer se sreča 
z italijanom Simeone. Tudi sled
njemu ne uspe zaustaviti Vukaliča, 
tako ta prispe v finale. V srečanju z 
it.tekmovlcem Lumassiem Vukalič 
slavi in osvoji 1.mesto.
V konkurenci, v light contactu, do 
65 kg je nastopil Andrej Škergat. V
1 .kolu mu žreb nameni za nasprot
nika it.tekmovalca Milicia, katerega 
brez težav tudi premaga. Sledi po
noven nastop proti Alegriniu, tu tudi 
Škergat zabeleži zmago. V polfinalu 
se sreča z Baughitijem, z zmago 
nad njim pristane v finalnem dvo
boju. Tu se sreča z it.tekmovalcem 
Tomazziniem, po sodniški odločitvi
2 proti 1 slavi Italijan, 2.mesto pa 
pripada Andreju Škergat.
No, tudi ostalim izolanom Tomiju 
Pečarju, Ranisu Smajlovič in An
dreju Vindišu je za čestitati, čeprav 
niso posegli po odličjih. S svojim 
nasprotniki so izgubili z minimal
no razliko, nekje pa so ponovno s 
svojimi nerazumljivimi odločitvami 
v ospredje stopili sodniki. Vseka
kor pa so to izkušnje, katere bodo 
s pridom uporabljene na naslednjih 
tekmovanjih.

Vsekakor je uspeh Izolanov razve
seljiv, kajti nekatere čaka jeseni 
nastop za reprezentanco na Evrop
skem kadetskem in juniorskem pr
venstvu na Portugalskem, člane pa 
nastop na Svetovnem prvenstvu v 
Beogradu.
Na tokratnem tekmovanju za Sve
tovni pokal je sodelovalo 2026 te
kmovalcev iz 25 držav. Ob prisot
nosti svetovnih, evropskih prvakov, 
zmagovalcev svetovnih pokalov in 
drugih mednarodnih turnirjev imajo 
rezultati naših tekmovalcev vseka
kor določeno težo in so pokazatelj 
njihove forme oz.pripravljenosti.

Jaka Hudales - „the best fighter"
Za Jako Hudalesa, letnik 1995, la
hko rečem le, da jabolko na pade 
daleč od drevesa. Pred šestimi leti 
je začel trenirati v izolskem klu
bu, pod vodstvom Bojana Koroš
ca. Z zavzetim delom in dobrimi 
geni, je takoj nakazal, da je dober 
»material."
Trenira štirikrat tedensko, trenutno 
pa je pri rjavem pasu. Treningi so 
sestavljeni predvsem iz raznih vrst 
tehnike borb, ne gre pa pozabiti ob
veznega ogrevanja in raztezanja. Že 
drugo leto je član kadetske repre
zentance do trinajstega leta, pokale 
in medalje pa je začel zbirati 2005, 
ko je zmagal na odprtem prvenstvu 
v Zagorju. Leta 2006, januarja, je 
na turnirju v svoji kategoriji osvojil 
»zlati pas", sicer pa je bilo leto 2006 
zelo uspešno:5.mesto na svetov
nem prvenstvu v Zadru, 5. mesto na 
„best fighter „ v Italiji, poleg tega pa 
je zmagal še na petih turnirjih /dva 
doma in tri v tujini/
Tudi letošnje leto je uspešno. Pred 
kratkim se je vrnil s turnirja v Ita
liji, kjer je v konkurenci 25 borcev 
osvojil prvo mesto in pokal za »naj
boljšega borca". Načrtov za nada
ljevanje je polno. Čaka ga nastop 
na evropskem prvenstvu na Portugal
skem ter dva močna mednarodna tur
nirja v Kutini in Bregamu. Na doma
čih tleh ga čaka finale državnega pr
venstva, kjer je po dveh turnirjih na 
prvem mestu.Ko ga vprašam, kako 
je s poškodbami, se pohvali, da ra
zen zlomljenega nosu ni bilo nič 
hujšega. Sicer pa je med obvezno 
opremo pri borcih zaščitna čelada, 
vezir in rokavice. Jaka je trenutno 
zaradi šolskih obveznosti odsoten, 
ob športnih uspehih pa je tudi pravi 
borec za petice, kar še najbolj ra
zveseli mamo in očeta. (Ž.K.)

Šolski judo krožek OŠ Dante Alighieri 
in Judo klub Izola sta 27. 5. organizi
rala tekmovanje za mlajše dečke in 
deklice, kjer so bili vabljeni vsi klubi 
iz Primorske in judo klub DLFTrieste iz 
Trsta. Rezultati v ekipnem točkovanju 
so bili sledeči:

1.mesto: ŠD 15. maj Marezige, 2.Judo 
klub Izola, 3.mesto: DLF Trieste (Trst), 
4.mesto: Judo klub Nova Gorica, 5.me
sto: Judo klub 13. maj Ankaran.
V posameznih skupinah je Judo klub 
Izola imela pet zmagovalcev: Ioana 
Gabriela Buzoiu, Andrej Mahne, Ma
slo Dean, Lea Knez in Patrik Kvrgič; 
enako število zmag je pripadalo ŠD 15. 
maj Marezige: dve zmagi pa je dosegel 
klub iz Trsta. Tekmovalci Judo kluba 
Izola pa so dosegli še sledeči rezultati: 
druga mesta so dosegli: Lara Maslo, 
Nejc Puterle, in Aron Vončina; tretja 
mesta sta dosegla: Alessia Švagelj in 
Jure Ivkovič.

Opremo za tekmovanje so si izpo
sodili v koprskem društvu, letos 
pa kupujejo nov borilni prostor s 
finančno pomočjo Občine Izola. 
Tako se bodo tudi Izolani vključili 
v organizacijo tekmovanj na lokalni 
in kasneje tudi mednarodni ravni. 
Če bo vse šlo po sreči bo otvoritev 
novih blazin avgusta, v času Judo 
kampa Izola, ko so organizirane po
letne priprave za mlajše starostne 
skupine in pri organizaciji sodeluje 
tudi Judo klub Izola.
V nedeljo, 3. 6. pa so mladi izol
ski judoisti sodelovali na Pokalu 
Bežigrada v Ljubljani. Dosegli so 
naslednje rezultate:
Ml. cicibani: 1. mesto: Alessia šva
gelj, kat. do kg 36 kg.
Cicibani: 1. mesto: Lara Maslo, kat. 
Do 32; 3. mesto: Ioana Gabriela Bu
zoiu, kat, do 28 kg._________________

Kegljanje - rekreacija

Z nastopom posameznikov in po
sameznic se je v soboto zaključila 
izolska rekreacijska liga. Rezultati 
so naslednji:
POSAMEZNO moški: 1. MIKLIČ 
Stanko Banka KP - 555 pod. Kegljev,
2. GRZETIČ Stello Telekom 544,
3. KOCJANČIČ Miro Kekec - 538,
4. ŠTRASNER Ivo Šared - 533, 5.
LAKOŠELJAC Slavko Upokojenci - 
521, 6. LIKAN Dejan Telekom - 516, 
7. JERMAN Robi Kekec - 506, 8. KA
PEL Klavdio Banka Kp - 473, 
POSAMEZNO ženske: 1. ŠTRA
SNER Ana Šared - 472, 2. JERMAN 
Nada Banka KP -.462, 3. GOLIČNIK 
Justina Banka KP - 452^4. OBREZA 
Mirjam - Banka KP, 5. ŠKVARČ Mi
haela Telekom, 6. VILER Zvezdana 
Banka Kp___________________________

Kolesarjenje - rekreacija

Kolesarji društva Bičikleta iz Kort 
res ne mirujejo. Tudi letos so se 
udeležili kolesarjenja na brkinskem 
maratonu. Prišlo je skoraj dvajset 
kolesarjev in dve kolesarki, uvrstili 
pa so se v zlato sredino in vsi prišli 
na cilj pred dežjem. Poleg običaj
nih priznanj so jih organizatorji še 
pogostili ter jih obložili s propagan
dnim gradivom za Brkine, nato pa 
so, kot je že v navadi, kolesarjenje 
zaokrožili ob zvokih harmonike na 
turistični kmetiji na Baredih.
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Šport na razpotju

Izolski šport je na kolenih 
Športna zveza pa umira
Ko se edina izolska nogometna kluba med seboj borita za obstanek v tretji 
slovenski ligi, ko rokometašice šele po administrativni poti ostanejo prvoligaši- 
ce, rokometaši pa ohranijo drugoligaški status v razigravanju in ko odbojkarice 
same izstopijo iz prvoligaškega tekmovanja je čas za razmislek in akcijo.
Seveda imajo vsi ti rezultati svojo 
zgodovino, imajo pa tudi skupni 
imenovalec, ki se mu pravi - denar. A 
bi bilo preveč enostavno za vse težave 
kriviti zgolj pomanjkanje denarja. 
Priznati moramo, da je izolski šport 
organizacijsko izredno nazadoval, 
marsikdo pa krivdo za to pripisuje 
Centru za kulturo, šport in prireditve, 
ki je športno politiko zožil na raven 
proračunskih porabnikov. Nič čudnega 
torej, da v vseh teh letih nismo imeli 
niti ene javne tribune ali strokovnega 
posveta na temo “propad izolskih 
kolektivnih športov”, še največ kar 
smo doživeli je pismo, ki ga je Centru 
zdaj naslovila umirajoča Športna zveza 
Izola. Tako le so zapisali:

Ob ustanavljanju Javnega zavoda za 
šport v Izoli je bilo »kup dilem« v zvezi 
z vsebino delovanja javnega zavoda in 
nadaljnje organizacije civilne športne 
sfere. Kot je običaj se ob ustanavljanju 
neke nove organizacijske oblike ne da 
odgovoriti na vsa vprašanja, prepriče
vali pa so nas, da bo za šport bolje in 
tudi več sredstev, kar nas je prepričalo 
in tako ob ustanavljanju Centra za kul
turo, šport in prireditve ni bilo večjih 
nasprotovanj. Teza, da bo javni zavod 
»vzdrževal in upravljal« s športnimi 
objekti nam je bila po godu saj je bilo 
to področje vedno najbolj »problema
tično«. Seveda pa je bil tudi zaposleni 
strokovni delavec Športne zveze Ižola 
pripravljen spoprijeti se z novo organi
zacijo. To je bilo tudi zelo pomembno, 
saj skoraj nihče ni razmišljal, da je nova 
organiziranost le podaljšana roka lokal

ne oblasti.
Ta korak se je pokazal kot zelo tvegan 
saj nihče ni pričakoval, da se bo šport 
tako »zbirokratiziral«. To se je dejansko 
tudi zgodilo. Iz izkušenj vem, da so v 
lokalnih skupnostih, kjer se je strokovni 
delavec občinske športne zveze le 
»presedel« na mesto direktorja javnega 
zavoda, zadeve tekle po znanih tirnicah. 
Tam pa, kjer je o direktorju odločala 
politika in direktor ni bil športni delavec 
v »pravem pomenu besede« se zadeve ne 
odvijajo kot bi vsi želeli. Moje mnenje 
je, da je sedanja organiziranost (javni 
zavod) osiromašila športno ponudbo 
v občinah. Tu gre predvsem za tisto 
najširšo športnorekreativno ponudbo, ki 
je bila namenjena predvsem občanom, 
ki niso organizirani v društvih in klubih. 
To čutimo še posebej v naši občini, kjer 
na javnem zavodu ni zaposlen strokovni 
delavec za šport, ki bi imel ustrezno 
športno izobrazbo. Da se razumemo, 
ponudbe za »neorganizirane občane«je 
tudi danes veliko, vendar je cilj 
»fitnesov, 1000 vrst aerobike in drugo« 
izključno finančni profit. Tu vidim eno 
od večjih pomanjkljivosti, tudi v vse 
bolj uveljavljeni tezi, naj si rekreacijo 
plačajo občani sami. Kot da ti občani 
ne plačujejo davkov, zato ni nobenega 
razloga, da bi morali biti v podrejenem 
položaju v primerjavi s članom nekega 
društva ali kluba.

Športna zveza kot konkurenca ali 
partner?
Z ustanovitvijo javnega zavoda so 
društva ostala nekako »osamljena«, 
prepuščena sama sebi. Komunikacija, 
ki so je bili vajeni s Športno zvezo 
občine je izginila. Z javnim zavodom 
komunicirajo predvsem z dopisi. V

taki situaciji je bila ponovno oživljena 
Športna zveza Izola. Zagotovo je neko 
zadevo dosti lažje uničiti kot zgraditi, 
saj med uničevanjem ni treba spoštovati 
veliko pravil, pomembno je le, da ne 
»onesnažiš« okolice. Že sama misel, 
oziroma prepričanje, da brez denarja 
(delitve občinskih sredstev) Športna zveza 
občine nima nobenega smisla, je bila slaba 
popotnica. Kljub trudu nekaterih športnih 
delavcev se aktivnost ni razmahnila. V 
začetku je bil javni zavoda »izrecno« 
proti ustanavljanju Športne zveze, 
verjetno v strahu pred »konkurenco«. 
V kasnejšem delovanju smo le uspeli 
prepričati odgovorne, da Športna zveza ni 
konkurenca Centru, ampak je predvsem 
partner s katerim bi lahko uspešno 
sodelovali v dobrobit športa.

Zadnja ura amaterskega 
športa?
Čas ki ga živimo je izredno nenaklonjen 
prostovoljnemu delu in predvsem 
mladi se ga zelo otepajo, kar je tudi 
razumljivo. Treba se je prilagajati in 
dogovarjati, vendar je brez dialoga 
težko prepričati tistega, ki v sistemu 
stoji na stopnici »višje« in noče realno 
oceniti doprinosa drugih. Kljub temu 
pa smo v Športni zvezi Izola z nekakšno 
zagrizenostjo uspeli izpeljati nekaj 
aktivnosti, ki so prisilile tudi društva in 
klube k »razmišljanju«, da je prijetno 
pokramljati z nekom, ki ti želi pomagati. 
Tudi na javnem zavodu se nekateri 
pogledi »usmerjajo« v pravo smer tako, 
da pričakujemo v kratkem boljše čase. 
Dosegli smo »nekakšen dogovor«, da 
najdemo osebo, ki bo delovala v Športni 
zvezi Izola ter nudila društvom in 
klubom čimveč pomoči in informacij, 
tako s področja organiziranosti športa

Izolski šport rešujejo “profiji”
Izola je bila dolga leta mesto ribičev, 
delavcev in kmetov, v kulturi in športu 
pa predvsem mesto zavzetih amater
skih delavcev. Preteklik uporabljamo 
zato, ker so amaterizmu dnevi šteti in 
ugled izolskega športa rešujejo le še 
mlade selekcije in profesionalni špor
tniki.

Dejstvo je, da imamo kar nekaj 
vrhunskih športnikov, tudi 
kategoriziranih je kar nekaj. Po 
junijski kategorizaciji ima svetovni 
razred Vasilij Žbogar (Burja), 
mednarodni razred pa imajo: Aljaž 
Jadek (Olimpie), Boštjan Božič 
(Argo), Majda Jerman in Bine Pišlar 
(VK Izola). V perspektivnem razredu 
so: Nik Pletikos (Burja), Kristin 
Fatorič (Arrigoni), Anja Barič, Eneja

Čulina, Nikolina Gatarič, Valentina 
Lesnik (ŽRK Izola) ter Andraž Krek 
(Argo). V državnem razredu imamo 
še 4 tekmovalce, v mladinskem pa 15 
tekmovalcev.
Morda se to zdi na prvi pogled veliko, 
a je treba takoj dodati, da gre vendarle 
za manjšo skupino zares vrhunskih 
športnikov v članski konkurenci in

da si s temi podatki ne gre zatiskati 
oči, tako kot ne s številnimi športniki, 
ki ob koncu leta dobijo priznanje 
izolske občine.
Med kategoriziranimi športnicami 
mednarodnega razreda sta sicer tudi 
Argenti)eva in Hrnjičeva, ki pa nasto
pata za Krim. Če njima dodamo še 
ralysta Andreja Jereba, ki ni kategori
ziran in odbojkarja Mitjo Gasparinija, 
ki je tudi športni profi, potem je jasno, 
kdo rešuje izolski šport.

Lucijan Kozlovič, dolgoletni funkcionar 
ZTKD in kasneje Športne zveze Izola 
med podeljevanjem priznanja Kristini 
Rahotin za najpopularnejšo športnico.

kakor tudi društvene in športne 
zakonodaje.
Prepričani smo, da Športna zveza Izola 
lahko zelo pozitivno vpliva na razvoj 
amaterskega športa v naši občini. 
Prepričani pa smo tudi, da je treba Športni 
zvezi Izola zagotoviti stabilni vir sredstev 
in prostor za osnovno delovanje, ki se bo 
v kratkem pokazalo kot zelo pozitivno za 
večino društev. Vir financiranja je lahko z 
lokalne ali pa državne blagajne, Olimpijski 
komite Slovenije - Združenje športnih 
zvez ima pri tem še posebej pomembno 
nalogo, saj je vrh civilne športne sfere, 
ki brez temeljev ne bo obstal. (Lucijan 
Kozlovič za ŠZI)

S ŠPORTNO ZVEZO UMIRA 
TUDI AMATERIZEM V ŠPORTU

V Športno zvezo Izola je trenutno 
včlanjenih 21 društev. V tem obdobju 
so izvedli dva OLIMPIJSKA TEKA na 
Progi prijateljstva - Parencani, ki sta 
privabila nekaj čez 100 udeležencev. 
Skupaj s časopisom MANDRAČ so 
izvedli izbor NAJPOPULARNEJŠEGA 
ŠPORTNIKA IN ŠPORTNICE IZOLE. 
Akcija se je kar prijela in vsako leto 
so imeli več udeležencev, ki so s 
svojimi glasovi vplivali na izbor.

Manj uspešni pa so bili pri organizaciji 
raznih tematskih posvetov za društva in 
klube, predvsem s področja finančnega 
poslovanja in organizacijskih zadev 
kakor tudi ob predavanju o F AIR PLAY 
- ju,. Vse te posvete so organizirali 
skupaj z Regijska pisarno Olimpijskega 
komiteja Slovenije. Pisarna ima sedež 
v Kopru in jo vodi Izolanka, Alenka 
Šarkanj.
V program so uvrstili tudi honorarno 
strokovno pomoč, ki bi enkrat ali 
dvakrat tedensko servisirala nekatere 
potrebe društev in klubov. Za to 
bi morali imeti prostor - sedež in 
seveda ustrezno osebo. Tu niso našli 
skupnega jezika z Centrom za kulturo, 
šport in prireditve Izola. Prepričani 
so, da bi strokovni sodelavec in urejen 
sedež Športne zveze Izola zagotovo 
veliko prispeval k uspešni dejavnosti 
od katere bi vsi klubi imeli določene 
koristi. To velja še posebej zdaj, ko je 
bila sprejeta nova davčna zakonodaja 
ter novi zakon o društvih. Prav danes, 
ko je amaterskim delavcem v društvih 
in klubih vse težje, bi jim zagotovo 
prišla prav pomoč Športne zveze 
Izola. Tako pa civilna sfera peša, prav 
tako je vse manj amaterskih delavcev 
v športu, ki so do sedaj nosili največji 
del bremena organiziranosti društev 
in klubov. V kolikor jim ne bo nihče 
pomagal se, po mnenju avtorjev tega 
zapisa, našemu amaterskemu športu 
piše smrtna obsodba.
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Ozara {e priložnost za tiste, 
ki iščejo svojo oazo miru.
Pred dnevi je bil v prostorih Mestne knjižnice spoznavni večer društva Ozara Slovenija. 
Predstavila sta se strokovna delavca Monica Bertok in Matej Vatovec ter prostovoljka 
Damjana Kodarin. Večera so se udeležili nekateri uporabniki društva Ozara, njihovi svojci, 
prijatelji ter naključni obiskovalci.
Ozara Slovenija, Nacionalno združenje 
za kakovost življenje je nevladna hu
manitarna organizacija, ki deluje na 
področju socialnega in zdravstvenega 
varstva in skrbi za osebe s težavami v 
duševnem zdravju. Njen sedež je v Ma
riboru, po Sloveniji pa je 20 dislocira
nih enot, ena med njimi tudi v Izoli.

Ozara povezuje svoje uporabnike, 
njihove svojce, strokovne delavce 
in prostovoljce. Uporabnike uči ra
zličnih spretnosti za premagovanje 
življenjskih težav in jim nudi po
moč pri vključevanju v domače in 
delovno okolje. Ponuja izvenbolniš- 
nične oblike psihosocialne rehabi
litacije in podpore. Med nosilnimi 
programi Ozare so dnevni center, 
stanovanjska skupina in pisarna 
za svetovanje in informiranje. 
Spremljevalni programi pa so: klub

svojcev, klub prostovoljcev, skupi
na za samopomoč, socialna mreža, 
zagovorništvo, osebna asistenca, 
preventivni programi, prostočasne 
aktivnosti, založništvo in informi
ranje ter izobraževanje. Imajo tudi 
svojo spletno stran www.ozara.org. 
Organizirajo tudi posamične pro
jekte, na primer okrogle mize, kon
ference in dobrodelne koncerte. 
Prostovoljka Damjana Kodarin je 
predstavila delovanje prostovolj
cev. Ti so pomembni sodelavci na 
področju psihosocialne rehabilita
cije, saj dopolnjujejo delo strokov
nih sodelavcev in razbremenjujejo 
svojce. Z uporabniki sodelujejo in
dividualno ali skupinsko, se z njimi 
družijo in aktivno preživljajo prosti 
čas. Blažijo socialne stiske uporab
nikov, podpirajo zdrav psihofizični 
in socialni razvoj, dobro kominika- 
cijo, vlivajo življenjski optimizem

Ključi in ključavnice ne 
zanimajo le nepridiprave
Zbirateljska strast res nima meja in 
pravi zbiratelji ljubijo vse predme
te, ki kakorkoli ohranjajo spomin 
na našo preteklost. Med temi so 
tudi ključi, lesene in kovane klju
čavnice, žabice, obešanke, zapahi, 
vitrihi, rozete, tolkači, kljuke in 
drugi predmeti, ki sodijo k opremi 
vsakovrstnih vrat: vrat v hiše in vile, 
gradove in bajte, obzidja in skrinje, 
blagajne, svinjake...Vse to sta v 
knjižnici razstavila zbiratelja Janez 
in Marija Janežič, knjižničarke pa 
smo pripravile tudi razstavo knjiž
nih del o Hišah, vratih, skrinjicah, 
ključavnicah in zlatih ključkih... 
Med knjigami, ki so razstavljene, 
so prozna dela različnih domačih 
in tujih pisateljev, pa tudi strokov
na dela in veliko, veliko poezije...

ter rešujejo različne življenjske pro
bleme. Njihovo delo je brezplačno, 
temelji pa na zaupanju, razumeva
nju in zanesljivosti prostovoljca. 
Prostovoljno delo poteka na domo
vih uporabnikov, v bolnišnicah, za
vodih, dnevnih centrih, stanovanj
skih skupinah... Prostovoljci se za 
svojo delo izobražujejo, tako da so 
pripravljeni na delo z ljudmi s teža
vami v duševnem zdravju. Mesečno 
se sestajajo z mentorji, ki spremlja
jo njihovo delo.
Predstavniki Ozare so v knjižni
ci pustili tudi nekaj informativnih 
zloženk o svojem delovanju, o tem,
kako prepoznati različne duševne

Ozara vabi
v ponedeljek, 18. junija ob 16.00 uri

v Manziolijevi palači 
na konferenco

RAZVOJ PSIHIATRIJE V XXI. STO
LETJU V ITALIJI IN SLOVENIJI

1. Italijanski zakon psihiatričnih bol
nic: organizacija storitev na področju 
duševnega zdravja v Trstu, 2. Petdeset 
let delovanja Psihiatrične bolnice Mir
ja, 3. Slovenski krovni zakon o dušev
nem zdravju 
Predavatelji
dott. Giuseppe Dell’Acqua, psihiater- 
Direktor oddelka duševnega zdravja v 
Trstu
mag. Marko Pišljar, dr. med. spec. 
psih.,Predstojnik PB Idrija 
mag. Viktorija Gorjup, univ. dipl. 
soc., - v.d. PB Idrija 
Nadja Čohal, sekretarka na Ministr
stvu za zdravje Slovenija

stiske in bolezni, od anksioznosti 
do panike in depresije, knjižico z 
napotki, Kam in kako po pomoč v 
duševni stiski, podarili pa so nam 
tudi slikanico Očka nikdar ni utru
jen ter zbornik ob desetletnici svo
jega delovanja. Dogovorili smo se 
tudi za sodelovanje v prihodnosti.

Špela Pahor

Ključavnice so za to, da nekaj svoje
ga zaklenemo, kar nam je pri srcu, 
zlati ključek pa odpira vrata čudež
ne skrinjice... Ključek do skrinjice z 
zakladom, kjer se skriva znanje, ki 
je doma v knjigah, pa je prav bra
nje, zato vabimo vse prvošolčke in 
drugošolčke, ki se branja šele uči
jo, na bibliopedagoške ure v našo 
knjižnico. Ogledali si bodo razstavo 
ključev in ključavnic ter prisluhnili 
pravljicam, ki po naših izkušnjah 
spodbujajo ljubezen do knjig in do 
branja. Vabljeni tudi odrasli! 
Razstava bo na ogled dva mese
ca v času oprtosti knjižnice, to je 
vsak dan od 9h do 18.30, ob sobo
tah pa od 8h do 13h. V času prire
ditev je razstava v čitalnici odprta 
tudi zvečer. Špela Pahor

Borza znanja se je predstavila

In končala se je. Še ena glasbeno koncertna, predvsem pa aktivistično 
prostovoljna sezona izolskega Shoto kluba je prišla do svojega zasluženega 
epiloga. In to je že četrta, čeprav deluje, kot da je ta mali klubek od vedno 
tam. Kakorkoli, tudi tokrat so hoteli aktivisti končati sezono karseda 
najbolj primerno in zabavno, a jim jo je na žalost zagodlo vreme. In tako se 
je koncert odličnih milanskih skajevcev Vallanzaska zgodil v klubu, med 
štirimo zidovi in pod streho, ne pa pod zvezdnim nebom in ob morskem 
vonju naplavljene morske solate in postane nemške sončne kreme. A ne 
glede na te, sicer niti ne tako hude omejitve, je konec sezone postregel 
z odličnim koncertom, in s kar dobro udeležbo lokalne koncertne 
skupnosti.
Vallanzaska so od prvih not dokazali, da imamo pred seboj izjemno 
ska zasedbo, eno tistih, ki krojijo evropski, če ne že svetovni žanrski 
vrh. Na sceni so od začetka devetdesetih, in v domačih krajih igrajo pred 
večtisoč glavo množico. In tako je bil za njih to prvi obisk vzhodnoevropske 
koncertne scene, dobesedno sprehod proti začetkom lastne, iskreno bogate 
glasbene kariere. In nenavadno, kljub peščici obiskovalcev, jih je zgrabila 
očitna trema.
To pa seveda ni vplivalo na kakovost koncerta, ki se je odvijal na izredno 
visokem adrenalinsko-plesnem nivoju. Da ne govorimo o dolžini, ki je bila 
vredna celo primerjav s pivškimi heroji Ana Pupedan.
In ko je bilo vsega konec? Ognjemet? Fanfare? Slavnostni govori? Solze? Kje 
pa. Nič kaj takega. To menda ni v slogu podbelvederskega kluba. Vse, kar 
je po koncertu ostalo je bilo prijetno nočno druženje z zvezdami italijanske 
glasbene scene. Ker takšna je klubska scena. Razlike med tistimi na odru 
in tistimi v pododerju ni. Vsi smo samo in izključno ljudje. Za zvezde tu 
ni prostora.
In tako se Shoto klubova koncertna sezona poslavlja do naslednje jeseni, 
a se počasi že pripravlja zanimiv, mogoče nekoliko drugačen glasbeni pro
gram. To pa je še daleč. In ni odvisno le od aktivistov, če bo speljan ali ne. 
Niti približno.

Chupa

Mestna knjižnica Izola se je z Borzo znanja 
in Središčem za samostojno učenje pred
stavila na že tradicionalnem 14. Primor
skem sejmu, ki je letos potekal od 31. maja 
do 3. junija v Kopru.

Na razstavnem prostoru Mestne knjiž
nice Izola so potekale tudi ustvarjalne 
delavnice, ki so jih izpeljali člani Borze 
znanja. Na uri pravljic je Špela Pahor 
otrokom prebrala pravljico, Martina 
Martinuč je udeležence seznanila s 
slikanjem na steklo in svoje slike tudi 
podarila, osnove origamija je obiskoval
cem prikazala Damjana Špik.
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Palača Manzioli ob 19.00 uri 
Predstavitev nove knjige Stefana Luše z naslovom 

"Razkroj oblasti - Zveza komunistov Slovenije in demokratizacija republike".
Izšla je nova knjiga Stefana Luše z naslovom "Razkroj oblasti - Zveza komunistov Slovenije in 
demokratizacija republike". Študija obravnava notranjo dinamiko dolge slovenske tranzicije in 
analizira politične in družbene premike od 1980 do razpada Jugoslavije.

"Pri pisanju študije o Osemdesetih letih v Sloveniji in o težavnem procesu osamosvajanja 
od jugoslovanske federacije je bil Stefano Luša v privilegiranem položaju v primerjavi 
z mnogimi zgodovinarji, ki so se ukvarjali z najbližjo preteklostjo. Ko je socialistična 
Jugoslavija prenehala obstajati, se Republika Slovenija ni držala pravila tridesetih let in 
je takoj odprla svoje arhive (skoraj) brez omejitev. To je omogočilo Stefanu Luši, da je 
svoji knjigi dal širino, ki je pri drugih tovrstnih delih ni zaslediti. "

Iz predgovora k kjnigi dr.Jožeta Pirjevca 
Prireditelj: Italijanska samoupravnanarodna skupnost Izola

Galerija Alg9 / Kristanov trg 1
Četrtek, 7. junija ob 19.30 otvoritev razstave

likovnega društva TUBA iz Izole
"Na mesto Kuhanja "

V počastitev 100-letnice rojstva umetnika

Lojzeta Spacala
vas vljudno vabimo na otvoritev mozaikov, tapiserij in likovne ladijske opreme 

v petek, S.junija 2007 
ob 18. uri v Galerijo Loža v Koper, 
ob 20. uri v Mestno galerijo Piran

Kino Odeon
ob 19.00 POGUM ZA LJUBEZEN - Le Courage d'aimer / Režija: Claude Lelouch 

ob 21.00 - ŽIVLJENJE V ROŽNATEM - La vie en Rose / Režija: Olivier Dahan

Petek, 8. junij 2007

Kino Odeon
ob 19.00 POGUM ZA LJUBEZEN - Le Courage d'aimer / Režija: Claude Lelouch 

ob 21.00 - ŽIVLJENJE V ROŽNATEM - La vie en Rose / Režija: Olivier Dahan

Sobota, 9. junij 2007

Kino Odeon
ob 19.00 - ŽIVLJENJE V ROŽNATEM - La vie en Rose / Režija: Olivier Dahan 

ob 21.30 POGUM ZA LJUBEZEN - Le Courage d'aimer / Režija: Claude Lelouch

Nedelja, 10. junijj 2007

in ob 21. uri v Vilo San Marco v Portorož.

Kulturni program Rudi Bučar in Zdenko Cotič

galerija INSULA SMREKARJEVA 20 IZOLA, tel. 05 / 641 53 03

razstava

Love’s l/l/ar Giovanna Chicco
v Galeriji Insula v Izoli.

razstava

Mater Serena Fazio
v Pretorski palači v Kopru.
Razstavi bosta na ogled do 14. junija 2007.

Kino Odeon
ob 19.00 POGUM ZA LJUBEZEN - Le Courage d'aimer / Režija: Claude Lelouch 

ob 21,00 ŠUTKA - Knjiga rekorda Šutka / Režija: Aleksandar Manič

Ponedeljek, 11 junij 2007

Kino Odeon
ob 19.00 POGUM ZA LJUBEZEN - Le Courage d'aimer / Režija: Claude Lelouch 

ob 21,00 ŠUTKA - Knjiga rekorda Šutka / Režija: Aleksandar Manič

Torek, 12. junij 2007

Kino Odeon
ob 19.00 POGUM ZA LJUBEZEN - Le Courage d'aimer / Režija: Claude Lelouch 

ob 21.00 ŠUTKA - Knjiga rekorda Šutka / Režija: Aleksandar Manič

Sreda, 13. junij 2007

Mestna knjižnica Izola - ob 19. uri

Ljoba Jenče in Marko Pogačnik s pravljicami
Ob izidu priročnika umetnosti pripovedovanja pravljic - Sedi k meni, 

povem ti eno pravljico, Mestna knjižnica Izola vabi na umetniški večer 
pripovedovanja pravljic in predstavitev elementarnih bitjih kot 

resnične inteligence narave, z Ljobo Jenče, pravljičarko in 
Markom Pogačnikom, zdraviteljem Zemlje.

Večer je namenjen oživljanju starega izročila o celovitosti sveta in 
prepoznavanju novih vzgibov za duhovni razvoj človeštva.

SEDEŽ BANKE KOPER Pristaniška 14, Koper

Razstava KLAVDIJ TUTTA Slike
Galerija Kerubin fotografska razstava

Matej Bartol POEZIJA 

Galerija MEDUZA Koper
NOVI ATELJEJI

Jana Flego&Katarina Petrov
Palača Manzioli

razstava likovnih del

SCUOLA PICTA
Prireditelji: Italijanska samoupravna narodna skupnost Izola,
Osnovna šola Dante Alighieri Izola / Pokrovitelji: Občina 
Izola, Ministrstvo za kulturo RS

MESTNA KNJIŽNICA IZOLA
vas prisrčno vabi na ogled slikarske razstave

Kino Odeon
ob 19.00 ŠUTKA - Knjiga rekorda Šutka / Režija: Aleksandar Manič 

ob 21.00 - SKRIVNO ŽIVLJENJE BESED - Režija in scenarij: Isabel Coixet

Četrtek, 14. junij 2007

Manzioli jeva palača Izola- ob 19.30 uri 
Predstavitev knjige Enrica Miletta

Istria allo specchio- Storia e voci di una terra di confine
Predstavitev knjige bo potekala v italijanskem jeziku.

Kino Odeon
ob 19.00 - OHCET BO... IN PIKA - Because I Said So / Režija: Michael Lehmann 
ob 21.00 - SKRIVNO ŽIVLJENJE BESED - Režija in scenarij: Isabel Coixet

Petek, 8. junija, sobota, 9. junija

PRAZNIK OLJK, VINA IN RIB
Etnološka prireditev, ki bo potekala : Manziolijev trg, Verdijeva, Ribiška in 
Skladiščna ulica., Alietova, Ljubljanska ulica
Na omenjenih ulicah bodo postavljene stojnice, na katerih bodo razstavljali 
in prodajali svoje pridelke domači oljkarji in vinarji: potekala bo pokušina 
vina in olja ; prodaja domačega sira, suhega sadja, medu, domače avtohtone 
hrane ( koromač, bobiči ), gostinci bodo ponujali brodet, ribe, kalamare, 
v kulturnem programu bodo nastopali ljudski godci : banda Žluk, Dej še en litro, Routarji, 
Vesel Garejnknčane, Brštulin banda,, šavrinke, Šavrinski godci,Tamburaši iz Boljunca, 
Calegaria, Vrajeva peč, harmonikarji, Moški zbor Izola in drugi.

Moje palete - moji travniki - 
moji cvetoči travniki...

akademske slikarke Martine Žerjal. Razstavo si lahko ogledate v kotičku 
ustvarjalnosti v času odprtosti knjižnice vsak dan od 9h do 18.30 ter ob 
sobotah od 8h do 13h.
Pridite in se potopite v svet čudovitih barv.

in na ogled

Razstave ključev, zapahov, kljuk ...
Domoznanski oddelek vabi na ogled razstave ključavnic, zapahov, ključev, 
kljuk, tolkačev, vitrihov, obešank, žabic, pantov, rozet, okrasnih ročajev in 
drugih predmetov, ki spadajo k opremi vrat... Več kot sto kosov različno 
starih predmetov iz zbirke zbiratelja Janeza Janežiča!
Razstava bo odprta čez poletje v kotičku ustvarjalnosti v Mestni knjižnici Izola, vsak dan 
v času odprtosti knjižnice.

Skupnost Italijanov Pasquale Besenghi degli Ughi Izola 
Vas vljudno vabi na koncert mladinskega zbora

Langholtskirkja Graduale Choir 
Reykjavik - Islandija

ki bo v torek, 12 junija 2007 
ob 20.30 uri v Manziolijevi palači v Izoli.

Prireditev so finančno podprli Ministrstvo za kulturo Rsin Občina Izola v okviru kulturnega 
programa Italijanske samoupravne narodne skupnosti Izola
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Izolani z jugo legendami 
izgubili za en sam gol
Prvi vikend v juniju so izolski veterani gostovali v Mostarju. Odzvali 
so se povabilu veteranske ekipe HŠK Zrinski. Zanimanje za nastop 
veteranske ekipe iz Slovenije je bilo precejšnje zanimanje, saj je bil 
članek o tej tekmi objavljen v hrvaškem dnevniku pa tudi po radiu.

Prvič v zgodovini tega kluba, so igrali 
skupaj vsi veterani in bivši igralci se
danjega kluba, oz. prejšnjega , ki ga 
vsi poznajo pod imenom Velež.

Za poznavalce nogometa povemo, v 
kakšni postavi je nastopala veteranska 
ekipa HŠK Zrinski:
Josip Škaro, Nikola Marič, Dragan Perič, 
Miroslav Čorič, Elvis Margeta, Slaven 
Musa, Dario Zadra, Zoran Kneževič, Zo
ran Čuljak, Sejo Rebac, Blaž Šliškovič, 
Franjo Vladič, Stipe Jurič, Branko Kolo- 
bara, Mile Zovko, Dražan Dinkič, Vlado 
Topič, Nenad Gagro, Mario Ivankovič. 
Za igralce iz Izole je bilo posebno za
dovoljstvo igrati proti tem legendam 
jugoslovanskega nogometa. Gre za nek
danje igralce, ki so vsi igrali v klubih 
prve Jugoslovanke lige, nekateri mlajši 
pa so člani prvega moštva, ki je v prav
kar končanem prvenstvu BIH osvojilo

drugo mesto. Posebno doživetje in čast 
za veterane Izole pa je bil nastop Blaža 
Sliškoviča, ki je že s samim prihodom 
na igrišče in kasnejšo igro dal temu sre
čanju prav poseben čar.
Tekma se je končala z zmago domači
nov 3:2, strelci pa so bili Rebac, Vladič 
(1 im) in Ivankovič za domačine, za 
goste pa Kozlovič in Begič. Izolski Ve
terani so gostitelje povabili na povratno 
tekmo v Izolo z upanjem, da bo z njimi 
prišel tudi Blaž Šliškovič, ki je trener 
članske ekipe HŠK Zrinski.

Pomagajte najti Mišo
V soboto, 26. maja, je v promet
ni nesreči, ki se je pripetila med
Belvederjem in Strunjanom, iz 
avtomobila zbežala kratkodlaka 
črnorjava mešanka med terjerjem 
in pinčem, ki sliši na ime Miša. 
Nosi rdečo ovratnico in ima čip.

Fantovščine se lahko skrijejo
Kljub grdemu nepričakovanem vre
menu se je naši prijateljici Nataši 
Močibob odvila zadnja, ne samo 
nam, nepozabna, dekliška zabava... 
Ne samo nam pa zato, ker se je v so
boto, nekaj po osmi uri, naša prin
cesa vozila v prtljažniku Picassoja z 
"sexi" rdečo oblekico ter na ves glas 
prebujala Izolo s pesmijo: Izbrala si 
bom fanta, tistga ta velizga...
Nataši čestitamo za uspešno oprav
ljen zaključni izpit ‘Samskega živ
ljenja’ ter ji sporočamo, da se lahko 
zglasi pri nas, kjer bo dobila potrdi
lo, da je poroka z Naše strani dovo
ljena. Nataša, zdaj je odločitev le še 
v tvojih rokah!!!

Prijateljice

Miša je terapevtski pes za invalide 
na vozičku.
Najditelja naprošamo, da pokliče 
na 041 771 270 (Martina) ali 
041 247 732 (Ljubo).

OBČINA IZOLA
Občina Izola na podlagi določil Pravilnika o oddajanju poslovnih stavb 
in poslovnih prostorov v najem (Uradne objave št. 13/95 ), Pravilnika o 
spremembah in dopolnitvah pravilnika o oddajanju poslovnih stavb in 
poslovnih prostorov v najem (Uradne objave št. 14/98) in sklepa komisije za 
oddajanje poslovnih prostorov v najem objavlja

JAVNI RAZPIS
za zbiranje pisnih ponudb za oddajo 
poslovnih prostorov v najem v Izoli:

PREDMET RAZPISA JE ODDAJA PRAZNIH POSLOVNIH 
PROSTOROV

ALIETOVA 18 - velikosti 26,75 m2
Izklicna cena mesečne najemnine 166,00 Eur 
Namen: trgovina z neživih, ali druga storitvena dejavnost

MANZIOLIJEV TRG 6 - velikosti 49,70 m2
Izklicna cena mesečne najemnine je 246,56 Eur 
Namen: trgovina z neživili, ali druga storitvena dejavnost

GREGORČIČEVA 12-14 - velikosti 40,72 m2
Izklicna cena mesečne najemnine je 240,30 Eur 
Namen: trgovina z neživili, ali druga storitvena dejavnost

VELIKI TRG 12 - velikosti 82,25 m2
Izklicna cena mesečne najemnine je 739,00 Eur
(Poslovni prostor ni urejen za to dejavnost za to je potrebna izpeljava
vseh postopkov in ureditev za spremembo namembnosti)
Namen: gostinski lokal

dejavnost. Varščino je treba vplačati na naslov Stavbenik, Servisne Storitve 
d.o.o. Koper TRR. 10100 0034770033 s pripisom »vplačilo varščine« in
poslovni prostor na katerega se varščina nanaša.
4. Izbranemu ponudniku se bo varščina poračunala z najemnino, 
ostalim pa bo vrnjena v 14 dneh po opravljeni izbiri. Izbranemu ponudniku 
se bo v primeru podražitev najema varščina do izrabe revalorizirala za enak 
odstotek.
V primeru, da izbrani najemnik odstopi od najema ali v določenem roku 
ne podpiše najemne pogodbe varščina zapade v korist Občine Izola. V tem 
primeru je dolžan poravnati tudi stroške projektiranja.
5. Rok za oddajo ponudb je 15 dni od dneva objave.
6. Ponudnik, ki ima ob prijavi na razpis do Občine Izola neporavnane 
obveznosti, do koncesionarja pa nima poravnanih vseh obveznosti iz naslova 
najemnin že najetih prostorov, bo izločen iz postopka izbire za najem po tem 
razpisu.
7. Ponudnik mora predložiti program dejavnosti, ki ga bo izvajal ter 
navesti višino najemnine, ki jo ponuja in jo je pripravljen plačevati na način in 
pod pogoji določenimi z najemno pogodbo.
8. Prednost pri izbiri ima tisti ponudnik, ki ponudi zahtevani 
naj zanimivejši program dejavnosti (namen).

II. DOKAZILA

Ponudnik mora ponudbi za najem prostora priložiti: 
potrdilo o vplačani varščini
izpisek iz registra podjetij, samostojni podjetnik potrdilo 
fizične osebe morajo priložiti potrdilo o državljanstvu 
potrdilo Ministrstva za finance - Davčna uprava in Občine Izola (izda 

ga Sekretariat finance), da ima plačane vse obveznosti do Občine
potrdilo koncesionarja Stavbenik - Servisne storitve d.o.o. Koper, 

da ima poravnane obveznosti iz naslova najemnin (če ponudnik ni najemnik 
zadostuje izjava, da ni najemnik in da nima neporavnanih obveznosti), 

Nepopolne ponudbe ne bodo upoštevane!

III. DOSTAVA PONUDBE

I. RAZPISNI POGOJI

1. Najemna pogodba bo v obliki notarskega zapisa sklenjena z 
izbranim najemnikom za nedoločen čas po končani usposobitvi prostora.
Stroške notarskega zapisa plača najemnik. (Izlicitirana najemnina se usklajuje 
z rastjo drobno prodajnih cen.)
2. Na razpis se lahko prijavijo pravne in fizične osebe.
3. Ponudnik mora v odprtem razpisnem roku vplačati varščino v višini 
treh mesečnih izklicnih cen najemnine upoštevaje izbrano namembno

Ponudbo z dokazili je potrebno dostaviti v razpisnem roku v zaprti kuverti 
na naslov Stavbenik - Servisne storitve d.o.o. Koper, Ul. 15.maja 16, Koper z 
oznako

»javni razpis - ne odpiraj«
Morebitne informacije je možno dobiti na tel. 6626-820 pri ga. Slavici Kovačevič, 
s katero si prostor lahko ogledate.
O izbiri bodo ponudniki obveščeni v 15 dneh po opravljeni izbiri.

Predsednik komisije za poslovne prostore 
dr. Tomislav VITEZICA l.r.



Dove sono l’autonomia 
culturale, la politica, 

economica, la libertà di 
pensiero e di identità...

Al Convegno Interreg tenutosi nei giorni 
scorsi a Capodistria e simbolicamente 
intitolato SAPEVA dalle due minoranze, 
italiana e slovena, riferendosi ai sempre 
migliori rapporti tra i due Paesi vicini, che 
progetti come questo contribuiscono ad 
approfondire ulteriormente, è stato sotto- 
lineato che è giunto il momento di lasciare 
la storia agli storici e pensare piuttosto 
all ’oggi e al domani. Ne siamo pienamente 
convinti anche noi, quando il tirar in campo 
pretesti e rivendicazioni storiche servono 
soprattutto a seminare nuove divisioni e 
nuove discordie. Tuttavia, è stato ricordato 
ancora, la nostra condizione minoritaria 
non è una condizione naturale, risultato di 
un processo storico ed evolutivo protrattosi 
nel tempo per ragioni non attribuibili alla 
volontà dell’uomo. La nostra condizione 
minoritaria, invece, è stata creata perché 
voluta, quindi provocata e perseguita. Di 
conseguenza, anche le misure adottate con 
il fine di porre un margine al rapido disfa
cimento numerico non posso essere pescate 
tra quelle che in situazioni di normalità 
avrebbero potuto essere positive. Proprio 
per la sua atipicità le misure adottate fi
nora non hanno portato a risultati positivi 
e a nulla serve declamare il principio per 
cui “La diversità culturale è il principale 
patrimonio dell 'umanità come recita la 
Dichiarazione Universale dell'UNESCO 
sulla Diversità Culturale.
Se guardiamo al passato, la componente 
italiana dell 'Istria ha dovuto attraversare 
tutta una serie di traumi che le hanno 
indebolito le capacità rigeneratrici: dallo 
smembramento intellettuale, alla continua 
trasformazione delle circoscrizioni ammini
strative e statali a sfavore della popolazione 
locale, alla costrizione entro schemi ideolo
gici, culturali sociali ed economici contrari 
alla sua capacità creativa e di pensiero, 
nonché alla costrizione entro schemi e co
dici linguistici e comportamentali lontani 
dal proprio essere.
Ed è proprio per questo che si rende ne
cessaria una verifica storica che possa 
portare ad una memoria condivisa e che 
possa almeno tentar di recuperare alcune 
delle opportunità che sono andate perdute 
strada facendo: autonomia culturale, po
litica, economica, libertà di pensiero e di 
identità....

Silvano Saii

Inaugurata al Manzioli 
la mostra “Schola pietà”

Una mostra dei lavori figurativi 
della scuola elementare “Dante 
Alighieri di Isola” è stata aperta 
martedì sera a Palazzo Manzio- 
li. Vi partecipano gli alunni di 
tute le classi della nostra scuola.
Mentore la prefissa Fulvia Grbac.
Con un intervento del preside 
della scuola elementare “Dante 
Alighieri di Isola”, dr. se. Lucia
no Monica, presenti insegnanti e 
genitori, è stata inaugurata una 
mostra di alcune decine di lavori 
realizzati dagli alunni delle nove 
classi della nostra scuola. Come 
osservato dalla mentore prefissa 
Fulvia Grbac, i lavori sono stati 
eseguiti nel corso di tutto Fanno 
scolastico al di fuori del normale 
orario. Rappresentano quindi un 
preciso interesse degli stessi alunni 

nel campo delle arti figurative. La mostra, organizzata dalla locale Comunità autogestita rimarrà 
aperta una settimana.

VII Raduno della Mailing List Histria al Manzioli
Ospite della Comunità degli Italiani Dante Alighieri di Isola, l'Associazione Mailing List Histria, 
(associazione sorta per preservare e tutelare l'identità culturale istriana, fiumana, quarnerina 
e dalmata dì carattere italiano, nonché per promuovere rapporti di collaborazione con tutti gli 
istituti e tutte le organizzazioni che operano nelle attuali regioni istriana, fiumana, quarnerina e 
dalmata attualmente divise tra l ’ 'Italia, la Slovenia, la Croazia ed il Montenegro, alfine di studiare, 
custodire e sviluppare l'identità culturale specifica dei territori suindicati) si è riunita quest 'anno 
ad Isola per la consegna dei premi ai vincitori del concorso letterario e per trattare la relazione 
sul lavoro svolto nel corso dello scorso anno ed i programmi per il futuro. Tra i premiati anche 
bambini isolani. Interessanti gli interventi degli ospiti. Tra i premiati del concorso letterario 
promosso dalla ML Histria anche alcuni dei lavori proposti dalla Comunità degli Italiani Dante 
Alighieri di Isola: quelli di Sara Resanovič Bevitori, della Violasse della Scuola elementare 
Dante Alighieri, e di Sebastjan Božič. Il premio speciale dal Canada, offerto dal signor Mario 
Lorenzutti, è andato al gruppo composto da Valentina Carpenetti, Nea Čendak, Gabrijel Franza, 
Ana Gunjač, Lorenza Lia Perič, Nika Poceko, David Roj, Karin Amina Sahir, Lorenzo Siljan e 
Alessia Svagelj della seconda classe della Scuola elementare Dante Alighieri di Isola, per il tema 
“Come giocavano i bambini di Isola ”.

Celebrata la Festa Nazionale Italiana
Su invito del Console generale 
d’Italia a Capodistria, dott. Car
lo Gambacorta, e alla presenza 
dell'Ambasciatore d'Italia a Lu
biana, Daniele Verga, nonché di 
rappresentanze della vita pubblica, 
politica, religiosa e militare delle 
regioni limitrofe è stata celebrata 
al Caffè Loggia di Capodistria la 
Festa Nazionale Italiana. Nume
rosi i connazionali presenti. Un 
incontro a ricordo del referendum 
costituzionale del 2 e 3 giugno 
1946, quando gli Italiani, dopo 
85 anni di regno, scelsero la re
pubblica quale forma di governo. 
Numerose le rappresentanze della 
vita pubblica, politica, religiosa e 
militare, sia del Litorale, sia della 
vicina regione Friuli Venezia Giu

lia, presenti al Caffè Loggia di Capodistria. Tra questi il sindaco di Capodistria, Boris Popovič, il 
vescovo di Capodistria, mons. Metod Pirih, il sindaco di Pirano, Tomaž Gantar, ed il vicesindaco 
di Isola Silvano Sau. Numerosi i connazionali e quasi al completo anche la rappresentanza delle 
istituzioni del gruppo nazionale italiano sul territorio.



SCUOLASCUOLASCUOLASCUOLASCUOLA Non c'è più religione
Gli alunni delia classe 
nona e i loro accompa
gnatori sul Ponte Vecchio 
a Firenze.

La squadra di alunni 
della Scuola elementare 
Dante Alighieri che ha 
parteciapto alle Gare di 
atletica di Pota.

Scuola materna l’Aquilone: "Giocare con i suoni"
Prima delle vacanze estive la nostra 
scuola per Z ’infanzia ha presentato un 
simpatico spettacolo, al quale hanno 
partecipato tutti gli iscritti, incentrato 
sull’ascolto dei suoni. Numeroso il 
pubblico in palestra, dove ha potuto 
ammirare una suggestiva scenografia 
che riproduceva una piazza di Isola. 
Come sempre importante è stata la 
collaborazione dei genitori. Durante 
lo spettacolo, i piccoli hanno ballato, 
giocato e cantato accompagnati da 
vari generi musicali e al suono di vari 
ritmi, da quelli sincopati e scatenati 
dei balletti moderni o dei baiti latino 
americani, a quelli più sofisticati del 

balletto classico. /Z tutto con la solita spontaneità e simpatia che contraddistinguono sempre 
gli esecutori dell 'età più tenera. Sempre attente le operatrici della scuola materna che hanno 
istruito e seguito i propri allievi in quest 'altra bella iniziativa, coordinate, questa volta, 
da Antonella Klemenc. Alla fine la vicepreside Daniela Žaro e il preside Luciano Monica 
hanno voluto mettere in rilievo la perizia, hi competenza e la passione delle lavoratrici 
ne! portare a termine il progetto e tutte le altre iniziative nel corso dell'anno scolastico. 
Un ringraziamento è andato pure ai genitori che si sono prodigati per hi buona riuscita 
della serata e hanno contribuito all’organizzazione della pesca miracolosa, i cui proventi 
finanzieranno in parte una colonia dei bambini. Distribuiti pure i premi del concorso Un 
fiore per la mamma, indetto dal quotidiano La voce de!popolo.

L’allegro zibaldone al teatro di Isola
Sabato, 26 maggio, la Comunità degli Italiani Dante Alighieri ha organizzato un 'al
tra delle sue serate all'insegna della creatività dei connazionali. Ospiti del gruppo 
EtnoTeatro, dei cantanti di musica leggera, dei minicantanti e della filodrammatica i 
recitatori della filodrammatica della Comunità degli Italiani di Matterada. Per ragioni 
organizzative (tre filodrammatiche hanno ritirato hi loro partecipazione alla serata), 
il sodalizio non ha potuto presentare la rassegna Tutti a teatro, come annunciato a 
suo tempo, e Elia sostituita con la manifestazione di urti varie “L'allegro zibaldone". 
I giovani recitatori, preparati da Amina Dudine, hanno presentato alcune scenette in 
dialetto isolano e una scena da! Bugiardo di Carlo Goldoni. I cantanti e i minicantanti, 
istruiti da Ivo Marc, hanno presentato alcunipezzi classici della musica leggera italiana. 
Tra un canto e una recita degli Isolani i membri della filodrammatica di Matterada, un 
gruppo costituito soprattutto da giovani, ha fatto ridere il pubblico con tre divertenti 
sketch adattati e diretti da Vlado Rota.

Si dice e non si dice...

Ai limiti del parco di Via Rivoluzione d’ottobre di Isola, o del boschetto 
delle cornacchie come noi l’abbiamo battezzato per la presenza 
in esso di questi uccelli, qualcosa è cambiato. Diciamo subito che 
il parco è ancora sempre ben curato, però le piazzole riservate ai 
cassonetti per i rifiuti lasciano un tantino a desiderare. Queste, in
fatti, perla non curanza dei netturbini, sono frequentemente piene 
di rifiuti. Ciò e causato dai cassonetti spesso stracolmi. Un quadro 
che noi avevamo già visto nel Salernitano, ossia nel meridione 
d’Italia. Poi non comprendiamo più il significato della raccolta dif
ferenziata dei rifiuti, dato che anche i cassonetti destinati a questa 
vengono vuotati per “grazia ricevuta”, in altre parole quando sono 
abbondantemente circondati da rifiuti cosiddetti riciclabili. Voglia
mo credere che si tratti di una situazione transitoria e non di una 
questione di denominazione (Rivoluzione d’ottobre), altrimenti già 
da ora sentiamo il dovere di esprimere la nostra triste solidarietà 
con gli abitanti della trasversale Via Lenin.

Gianfranco Siljan

ATTIVITÀ COMUNITARIE
Manifestazioni culturali

Giovedì, 7 giugno, ore 19.00, Palazzo 
Manzioli
PRESENTAZIONE LIBRARIA - “La 
dissoluzione del potere - il partito co
munista sloveno e la democratizzazione 
della repubblica”, ultimo lavoro di Ste
fano Lusa (Kappa Vu Edizioni). Orga
nizzazione: CAN Isola.

Martedì, 12 giugno, ore 20.30, Palaz
zo Manzioli
CONCERTO DEL CORO “LAN- 
GHOLTSKIRKJA GRADUALE 
CHOIR” - Nell’ambito de “Le serate 
musicali a Palazzo Manzioli”, concer
to del gruppo giovanile islandese di 
Reykjavik. Il coro giovanile è composto 
da circa 40 elementi tra i 14 e i 18 anni 
di età. Il coro si esibisce regolarmente 
durante le funzioni liturgiche nonché in 
concerti autonomi. Organizzazione: CI 
P. Besenghi degli Ughi, Scuola di musi
ca di Isola.

Giovedì, 14 giugno, ore 19.30, Palazzo 
Manzioli
SERATA LETTERARIA - L’autore En
rico Miletto, presenterà la monografia 
“Istria e lo specchio storia e voci di una 
terra di confine” (Editrice Franco An
geli). Organizzazione: CAN Isola, Bi
blioteca S. Vilhar Capodistria - Settore 
italiano.

Sabato, 16 giugno, ore 20.00, Palazzo/ 
Piazza Manzioli
NOTTE ESTIVA DEI MUSEI - In am
bito alla manifestazione, inaugurazione 
della mostra ARS FOROIULANA, se
gue lo spettacolo folkloristico SCAM
POLI ISTRIANI al quale partecipano la 
Banda Sluck di Trieste, Emil Zonta e i 
Kantadori, le Golidrce ed il Trio Man
dolino, il tutto collegato dalla simpatia 
di Ferruccio e Oriana. Organizzazione: 
CAN Isola, Gallerìa Insula.

Attività bibliotecaria

Sabato, 16 giugno, il Coro Haliaetum 
della CI P. Besenghi degli Ughi, diretto 
da Giuliano Goruppi, sosterrà un concer
to assieme alla corale di Sissano (Pola), 
nella locale Comunità degli Italiani.

LA BESENGHI IN ISTRIA 
Domenica 17 giugno, avrà luogo 
l’escursione in Istria riservata ai soci 
della CI P. Besenghi degli Ughi che han
no assistito alla conferenza preparatoria 
“Con l’Istria nel cuore” di Gianfranco 
Abrami. La partenza è prevista per le 
ore 7.30 davanti alla cartoleria Lipa.

Attività sportiva

Sabato, 9 giugno, ore 19.00, Palazzo 
Manzioli
Serata conviviale per i soci della CI 
Dante Alighieri.

Venerdì, 15 giugno, ore 17.00, Comu
nità degli italiani di Capodistria
Le squadre di Briscola della CI PBDU, 
patercipano al torneo di San Nazzario, 
organizzato dalla CI Santorio - Santorio 
di Capodistria.

Squadra di tennis maschile della CI 
P. Besenghi degli Ughi - Partecipazione 
alla “Lega estiva tennis veterani 2007” 
con il seguente calendario delle partite: 
Venerdì, 8 giugno, ore 16.00, Isola, 
campi da tennis a San Simone: Comuni
tà Besenghi Isola - TK Tolmin.

Squadra di BOCCE della CI P. Be
senghi degli Ughi - Partecipazione al 
campionato della Lega TRIM del Lito
rale sloveno con il seguente calendario 
delle partite: Giovedì, 07 giugno, ore 
18.00, campi di bocce di Maresego: 
Maresige - Comunità Besenghi. Giove
dì, 17 giugno, ore 18.00, campi di bocce 
di Kampel presso Capodistria, Kampel 
- Comunità Besenghi.

AVVISO

Parliamo dell'aggettivo “ulteriore”, aggettivo che viene spesso usato a 
sproposito. Esempi: Vi daremo ulteriori precisazioni; non ho avuto ulteriori 
ordini. Si dice: vi daremo altre spiegazioni; non ho avuto altri ordini. Si eviti 
anche “ulteriormente”, uno dei tanti e bruttissimi avverbi in -mente che oggi 
imperversano. Si dica: poi, più tardi, in seguito, di nuovo, ancora. Insomma i 
buoni sostituti non mancano, basta usarli.

G.S.
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BIBLIOTECA DOMENICO LOVISA- 
TO
La biblioteca e la sala di lettura di Palaz
zo Manzioli sono aperte a tutta la citta
dinanza dal lunedì al venerdì dalle ore 
17.00 alle 20.00.
Ogni martedì, alle ore 17.00, per tut
to il mese di giugno, si tengono le ORE 
DELLA FAVOLA.

Uscite dei gruppi

CORO HALIAETUM IN ISTRIA

La Comunità Autogestita della 
Nazionalità Italiana avvisa che dal 
31 luglio al 2 agosto 2007 si terrà 
a Palazzo e in Piazza Manzioli il 
SEMINARIO DI MUSICA JAZZ 
con il pianista RENATO CHICCO 
(SLO) ed il trombettista KYLE 
GREGORY (USA). Per informazioni 
ed iscrizioni rivolgersi alla segreteria 
della CAN di Isola, Piazza Manzioli 
5, tei.: 05 - 616-2131, 041 - 778- 
234 (Agnese Babič), E-mail: agnese. 
babic@siol.net.
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KRIMINALNE

Bicikli so v modi
V centru mesta je neznanec odtujil 
kolo z motorjem znamke Piaggio, 
tip Typhoon, rdeče barve , registri
rano. Lastnika je s tem oškodoval za 
300 evrov.

Klasika
Na parkirišču Cankarjevega drevo
reda pri čistilni napravi je neznani 
storilec vlomil v osebni avtomobil. 
Vlomil je z razbijanjem šipe. Iz vo
zila pa je odtujil avtoradio.

Pa kar v policista
Patrulja je v bližini Kort ustavil vo
znika osebnega avtomobila, ki je 
pred tem namerno trčil v policijski 
avto v Piranu in hotel povoziti poli
cista. V vozilu z njim je bil tudi nje
gov prijatelj. Oba sta bila pridržana, 
voznik zaradi storitve kaznivega 
dejanja, potnik pa zato, ker je kršil 
javni red in mir ob ustavitvi in kljub 
ukazu, da s tem preneha, le tega ni
kakor ni hotel upoštevati. Skupna 
globa za njegove kršitve znaša ne
kaj več kot 600 Evrov, voznika pa 
obravnavajo kriminalisti.

Kino svetilnik
Tudi letos so udeleženci festivala 
Kino Otok dolgo v noč žurali in s 
tem vznemirjali stanovalce v bliži
ni plaže svetilnik. Kršitelju je bil v 
enem primeru izdan plačilni nalog 
zaradi kršitve javnega reda in miru, 
v dveh primerih pa smo izrekli opo
zorilo.

Nova Izolska podjetnica
Kriminalisti Sektorja kriminalistič
ne policije PU Koper so pred dnevi 
podali kazensko ovadbo zoper 45 
letno osumljenko iz Obale, katero 
utemeljeno sumijo storitve kaznive
ga dejanja povzročitve stečaja z ne
vestnim gospodarjenjem po členu 
233 KZ, ki ga je storila z namenom, 
da bi se njena gospodarska družba, 
izognila plačilu svojih obveznosti. 
Kriminalistična preiskava navede
nega kaznivega dejanja se je pri- 
čelameseca decembra leta 2006 na 
podlagi usmeritev Okrožnega dr
žavnega tožilstva v Kopru in kazen
ske ovadbe občana, ki jo je podal 
zoper bivšo delodajalko. 
Ugotovljeno je bilo, da je bilo očita
no kaznivo dejanje storjeno s tem, 
da je direktorica in lastnica družbe 
iz Kopra po izdani sodbi v zvezi z 
odškodninskim zahtevkom bivšega 
delavca celotno poslovanje preu
smerila
na svojo novo družbo iz Izole, na 
katero je prenesla tudi najem pro
storov in ji prodala osnovna sred
stva. Podjetnica je nato preko no
voustanovljene družbe uspešno 
poslovala naprej v istih prostorih, z 
istimi kupci in dobavitelji, za kopr
sko družbo pa nato podala predlog 
za stečaj, ki se je s sklepom Okrož
nega sodišča v Kopru začel in takoj 
zaključil, saj dolžnik ni imel dovolj 
premoženja, iz katerega bi se obli
kovala stečajna masa oz. pokrili 
stroški postopka
Na ta način je osumljenka omo
gočila, da se je njena družba iz 
Kopra, izognila plačilu najmanj 
25.236.000,00 SIT oz. 105.307,96 
EUR obveznosti, ki so obstajale v 
času prijave stečajnega postopka in 
v tej višini oškodovala upnike.

MALI OGLASI

Nepremičnine

- Trisobno stanovanje v Salari 

Prodam, tel.: 040 810 753

- Hišo v Kubedu prodam, tel.: 040 

810 753

- Dvosobno stanovanje v Izoli 

oddam za določen čas. Tel.: 05 

641 63 71

- Sobo oddam študentoma -

nekadilcema. Informacije: 051

672 160

- Najamem majhno hišico na vasi. 

Tel.: 031 563 627

- V Izoli najamem trisobno 

stanovanjezbalkonom, možnostjo 

parkirnega mesta in opremljeno, 

tel. 040 433 182

- V Izoli ali okolici najamem 

garsonjero za daljše obdobje, tel 

040 701 108

- Oddamo garsonjero v Izoli 

(Dobrava) info. 051 428 646

- Zamenjam enosobno stanovanje 

(40 m2) Ljubljana - Vič, za enako 

ali garsonjero v Izoli. Tel.: 051 341 

727

- Kupim garažo v Izoli. Tel. 041 

488 346

Uslužbenka srednjih let išče v 

Izoli ali njeni okolici skromno 

garsonjero ali enosobno 

stanovanje za daljši čas. Tel.: 

031/598 633

Vozila

- Ugodno prodam Clio 1.2 expression 
letnik dec.2001 s prvo registracijo 
jan.2002. Avto je kovinsko 
modre barve, ima tri vrata in 81.300 
km ter ni bil nikoli karamboliran. 
Nima le klime in meglenk. Cena 
4.250 Eur oz. po dogovoru. Le 
resni interesenti pokličite na tel. 

040-805-845.

- Motor “chopper” Kimko 125, 

prevoženih 15.000 km, zelo dobro 

ohranjen, nove pnevmatike, črne 

barve, prodam za 1.000 Eur. Ogled 

je možen v Izoli po dogovoru. 

Informacije: 041 584 056

- Avtomobil Nexsija, letnik 96, 

v dobrem stanju nujno prodam. 

Cena po dogovoru. Prodam tudi 

voziček za novorojenčke. Cena po 

dogovoru, tel.031 232 643

- Avto Hyundai Pony za rezervne 

dele prodam 031 461 077

- Kupim rabljeni avto (Peugeot 

206). Tel 05 641 34 O80

Delo

- Glasbena skupina, ki igra latino 

in gipsy jazz išče instrumentalista 

(zaželjeni tolkalci ter možni 

backvokalisti) za sodelovanje in 

nastopanje. Ponudbe pošljite na 

tel.: 041 897 522 ali 641 85 95.

- Pizzeria na obali zaposli

izkušenega picopeka. Tel.: 041 

566 751

- Pomoč v hiši in okoli nje iščem, 

tel. 031 599 650

-Nudim inštrukcije matematike za osnovne 

in srednje šole Gsm: 041 28 7 4 2 5

- Fast food VENI - Takoj zaposlimo 

kuharja ali pomočnika kuharja 

z iskušnjami ali brez. Možnost 

stalne zaposlitve.

- Picerija Gušt išče kandidate- 

ke za dostavo hrane. Pogoj : 

vozniško dovoljenje najmanj 5 

let. Ponujamo dinamično delovno 

okolje in stimulativno plačilo. 

Prijave na tel. 031 292 400

Inštruiram slovenščino, 

italijanščino in angleščino na vseh 

stopnjah. Tel.: 040 245 683

- Nudim pomoč in varstvo 

otrokom, tudi takšnim s posebnimi 

potrebami. Pokličite na GSM 041 

856 855

- Starejšim nudim pomoč na domu 

Tel.: 041 233 451 .

- Za skromno nadomestilo nudim 

pomoč pri čiščenju in pomoč 

starejšim ljudem pri vsakdanjih 

opravilih. Tel.: 051 251 211

Starejšim obolelim ter drugim , 

nudim pomoč in oskrbo Tel 040 

701 108

Razno

- Prodam: kontakt gsm: 031381759; 
2x rolerji roces št. 39/37 za 45 eur 
; tiskalnik hp deskjet 670c za 30 
eur ; kolo Mistral rdeče primerno 
za otroke do 12 let polno vzmeteno 
za 150 eur; kolo Mistral srebrne 
barve za otroke do 12 let sprednji 

mortizer za 150 eur

- Prodamo nov lesen čoln, dolžine 

4,85 m z izvenkrmnim motorjem 

in opremo. Cena po dogovoru, tel 

6414 404 ali 031 885 426

- Voziček Chicco, moder karo z 

ravno strehico prodam (10 EUR); 

Dvopostelno posteljo 160xl90cm, 

masiva bukev, brez visokih 

stranic, razstavljena prodam za 

100 EUR; Chicco stolček, na štirih 

kolesih, moder karo, mizica, nagib 

stolčka tri variante, nastavljiva 

višina, prvi lastnik, lepo ohranjen 

za 40 EUR; Montainbike skoraj 

nov za otroka do velikosti 160 cm 

metalne barve za 60 EUR; Novo 

WC školko Dolomite prodam za 

10 EUR. tel 031 505 237

- Zelo poceni prodam hladilnik z 

malo skrinjo in štedilnik-2x plin, 

2x elektrika tel. 05/ 641 93 18

- Podarim staro, dobro ohranjeno 

Gorenje kuhinjo - bele barve 

(kuhalna plošča, pečica, napa 

in pomivalno korito vključeni). 

Prevoz si organizirate sami. tel. 

641 92 75 ali 031 835 083

Potrebujete “zdravnika” 

za računalnik? Inštalacije, 

vzdržavanje,... tel.: 031 565 800

Alkohol in mamila:
1.58 mg/l, 0.41 mg/l

Neurje ni naredilo nič hudega
Po besedah Damjana Baruta, ki je na Občini Izola zadolžen za področje 
Civilne zaščite in reševanja je dvodnevna akcija Neurje uspela, predvsem 
zato, ker so se lahko v praksi prepričali, kje imajo še napake v sistemu. 
Med drugim so ocenili, da je prostovoljcev, ki se vključujejo v tovrstne 
aktivnosti veliko več na podeželju kot v mestu, zato bo treba tudi v Izoli 
poiskati načine, da bi privabili ljudi k sodelovanju ob različnih nesrečah, 
ki se jim ne moremo nikoli povsem izogniti. Povedal je, da so bili zelo za
dovoljni z akcijo potapljačev, da so gasilci bili odgovorni kot vedno in da bi 
tabornikom lahko dali več nalog, saj so dobro pripravljeni. Predvsem pa bo 
naslednja akcija trajala samo en dan, saj je bila tokratna predolga.
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4. Kino Otok se je odvrtel

V ponedeljek zvečer se je z zadnjima projekcijama na Manziolijevem trgu odvrtel 
letošnji Kino Otok, ki je bil po splošni oceni na ravni prejšnjih, postregel pa je 
z nekaj znanimi gosti in nekaj vsebinskimi novostmi. Postregel je tudi s slabim 
vremenom, ki je v petih dneh kar dvakrat pregnal obiskovalce v improvizirano 
kinodvorano v kulturnem domu. Za otvoritev in zaključek pa seje vreme le usmililo 
organizatorjev in festival je lahko ohranil svojo mediteransko podobo.
Na fotografiji zgoraj so letošnji nagrajenci, spodaj pa tipični prizor pred 
projekcijo.

Festival Kino Otok se zdaj seli v ljubljanski kinodvor, kjer bodo prikazali nekatere od 
filmov, ki so jih videli obiskovalci izolskega festivala. Tudi letošnjega je spremljala dokaj 
dobra novinarska ekipa in festival je dobil tudi svojo rubriko v oddaji o kulturi na nacionalni 
televiziji. Izdani imajo tudi nekaj pripomb na račun organizatorjev, mi pa ugotavljamo, da 
podžupana Silvana Sana, ki je festival odprl, in kulturnega atašeja italijanske ambasade v 
Sloveniji nihče ni povabil na zaključek festivala ampak sta si morala kupiti vstopnici.

Generacija tistega dobrega 1984

Težko izbiranje županovega vina

Ni povsem jasno, čigava je bila ideja, jasno pa je, da so županovo vino izbirali vsi, razen 
župana. Morda ni želel vplivati na komisijo, saj se ve, kako občutljivi znajo biti vinarji, 
morda pa se na vino niti ne spozna, saj običajno pije vodo. Svoje vino pa je vseeno dobil.

Upokojenci so dobri športniki

Kako hitro beži čas, so ugotovili zdaj možje in žene, pred nekaj več kot dvema desetletjema, ko 
so bili nazadnje pod streho izolske Osnovne šole Vojke Šmuc, pa še otroci.
Po 23 letih so namreč ponovno sedli skupaj nekdanji sošolci in vrstniki iz paralelk, ki so se 
poslovili od osemletke leta 1984. Brez obvezne skupne fotografije seveda ni šlo, čeprav je kar 
nekaj glav ostalo skritih. Družaben večer na Belvederiu le bil prava priložnost za obujanje spo
minov iz šolskih klopi in za obljube o ponovnem snidenju - vsekakor prej kot čez 23 let.

Nad marino spet vihra
Vihra seveda modra 
zastava, znak
urejenosti tega 
obmorskega objekta. 
Tokratni svečani dvig 
Modre zastave je minil 
v prisotnosti izolskega 
župana dr. Tomislava 
Klokočovnika in 
predstavnikov Doves- 
a, v družbi gostov 
Marine, poslovnih 
partnerjev in ostalih 
udeležencev, ki s 
svojim dnevnim 
prispevkom 
pripomorejo k razvoju 
in uspehu turističnega 
pristanišča Marina v 
Izoli.
Tokrat so zastavo 
dvignili že osmič in še 
se niso naveličali.
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